About the Authors

USA TODAY bestselling and RITA® Award–nominated author CAITLIN CREWS loves writing romance. She teaches her favourite romance novels in creative writing classes at places like UCLA Extension’s prestigious Writers’ Program, where she finally gets to utilize the MA and PhD in English Literature she received from the University of York in England. She currently lives in California with her very own hero and too many pets. Visit her at caitlincrews.com.

SHARON KENDRICK once won a national writing competition by describing her ideal date: being flown to an exotic island by a gorgeous and powerful man. Little did she realize that she’d just wandered into her dream job! Today she writes for Mills & Boon, featuring often stubborn but always to die for heroes and the women who bring them to their knees. She believes that the best books are those you never want to end. Just like life…

After spending three years as a die-hard New Yorker, KATE HEWITT now lives in a small village in the English Lake District with her husband, their five children and a golden retriever. In addition to writing intensely emotional stories she loves reading, baking and playing chess with her son—she has yet to win against him, but she continues to try. Learn more about Kate at kate-hewitt.com

Billionaires: The Rebel

The Return of the Di Sione Wife

Caitlin Crews

Di Sione’s Virgin Mistress

Sharon Kendrick

A Di Sione for the Greek’s Pleasure

Kate Hewitt

www.millsandboon.co.uk

ISBN: 978-1-474-09501-3

BILLIONAIRES: THE REBEL

The Return of the Di Sione Wife © 2016 Harlequin Books S.A Di Sione’s Virgin Mistress © 2016 Harlequin Books S.A A Di Sione for the Greek’s Pleasure © 2016 Harlequin Books S.A.

Published in Great Britain 2019

by Mills & Boon, an imprint of HarperCollinsPublishers 1 London Bridge Street, London, SE1 9GF

All rights reserved including the right of reproduction in whole or in part in any form. This edition is published by arrangement with Harlequin Books S.A.

This is a work of fiction. Names, characters, places, locations and incidents are purely fictional and bear no relationship to any real life individuals, living or dead, or to any actual places, business establishments, locations, events or incidents. Any resemblance is entirely coincidental.

By payment of the required fees, you are granted the non-exclusive, non-transferable right and licence to download and install this e-book on your personal computer, tablet computer, smart phone or other electronic reading device only (each a “Licensed Device”) and to access, display and read the text of this e-book on-screen on your Licensed Device. Except to the extent any of these acts shall be permitted pursuant to any mandatory provision of applicable law but no further, no part of this e-book or its text or images may be reproduced, transmitted, distributed, translated, converted or adapted for use on another file format, communicated to the public, downloaded, decompiled, reverse engineered, or stored in or introduced into any information storage and retrieval system, in any form or by any means, whether electronic or mechanical, now known or hereinafter invented, without the express written permission of publisher.

® and ™ are trademarks owned and used by the trademark owner and/or its licensee. Trademarks marked with ® are registered with the United Kingdom Patent Office and/or the Office for Harmonisation in the Internal Market and in other countries.

www.millsandboon.co.uk

Table of Contents

Cover

About the Authors

Title Page

Copyright

The Return of the Di Sione Wife

Back Cover Text

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

Di Sione’s Virgin Mistress

Back Cover Text

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

EPILOGUE

A Di Sione for the Greek’s Pleasure

Back Cover Text

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

CHAPTER FOURTEEN

CHAPTER FIFTEEN

CHAPTER SIXTEEN

CHAPTER SEVENTEEN

About the Publisher

The Return of the Di Sione Wife

Caitlin Crews

“I’ll have the earrings now. Or are there more hoops to jump through?”

Dario Di Sione should be feeling triumphant—he’s about to fulfill his grandfather’s wish and retrieve the precious earrings, but all he feels is fury. The beautiful lawyer handling the sale is the woman who betrayed him six years ago…his wife!

Discovering Anais has kept their child a secret makes Dario determined to be the father he never had. But Anais’s return to his side casts a new light on past events, and now it’s not just the child he wants to claim!

Book 3 of The Billionaire’s Legacy

CHAPTER ONE

THE HAWAIIAN ISLAND of Maui was tropical and lush, exactly as advertised, which irritated Dario Di Sione the moment he stepped off his private jet and into its unwelcome embrace.

The press of the island humidity felt intimate, and Dario didn’t do intimate. The thick air insinuated itself against his skin, making the faded jeans and expertly tailored jacket he’d worn on the long flight from New York City feel limp and too close as he strode across the tiny tarmac toward the Range Rover that waited there for him, as ordered. A gentle breeze carried the exotic scent of the island—deep green things in exultant growth and the rougher, deeper smell of sugarcane production from all those fields they’d flown over on the way in to land—playing across his face like so many unsolicited kisses.

It only annoyed him more. He was trying to conduct a business conversation, not indulge in sensory overload on a damned tarmac.

“Is the car waiting as promised?” his secretary, Marnie, asked through the top-of-the-line, brand-new smartphone he had clamped to his ear. He was a proud user of his company’s highly coveted products. “I was very clear about the need for a sports utility vehicle. The road out to the Fuginawa estate is very rough, apparently, and—”

“I can handle rough road,” Dario told her, trying to rein in his impatience. He didn’t want to be here so soon after the major product launch his company had pulled off this past weekend—or at all, for that matter—but that wasn’t his secretary’s fault. It was his. He should never have allowed an old man’s sentimentality to win out over his own hard-won rationality. This was the result. He was halfway across the planet—when he should have been in his office—surrounded by lazy palm trees and exotic smells, all to appease an elderly man’s whims. “The Range Rover is fine. And here, as ordered.”

Marnie moved on to the long list of calls and messages she’d fielded during his first absence from the office he’d actually been sleeping in these past few months, a flashback to the kind of stress he’d been under six years ago when he’d first started with ICE. Dario scowled as another sultry breeze licked over him. He didn’t like flashbacks and he didn’t like that breeze, either. It was fragrant and sensuous at once, moving through his hair like a caress and getting beneath the fine linen of the button-down shirt he wore. Like a woman’s fingers trailing down the length of his abdomen, suggestive and mischievous.

He rolled his eyes at his own flight of fancy, then scraped a hand over his unshaven jaw, aware that he looked a little more disreputable than the CEO of a major computer company, currently the darling of the tech industry and the smitten public, probably should. And he was about as interested in the intimate touch of Hawaiian breezes as he was in being here in the first place. Not at all.

This entire trip was a waste of his time, he thought as Marnie kept talking her way through the pile of messages and calls that needed his personal attention immediately, if not sooner. He ought to be back in his office in Manhattan today, handling all of this in person. Instead, he’d flown some ten hours down his grandfather’s memory lane to appease the very worst kind of nostalgic sentiment. Giovanni had sold off his collection of beloved trinkets years ago and had talked about them endlessly throughout Dario’s youth. Now, ninety-eight years old and facing down his impending death with his usual sense of theater and consequence, the old man wanted them all back.

They remind me of the love of my life, his grandfather had claimed when he’d asked Dario to buy back these earrings for him. From a reclusive Japanese billionaire on his remote estate in Hawaii.

In person.

Dario actually snorted at the memory as he threw his bag into the back of the Range Rover and shrugged out of his jacket, too. He didn’t know how he’d managed not to do exactly that to his grandfather’s face when the old man had summoned Dario to his side earlier this month and made his outlandish request. But who refused an old man what he’d claimed was his dying wish?

“Email me those specs, Marnie,” he told his secretary before she could ask what that noise was. Bless that woman. She was infinitely more dependable than anyone else he knew, including every last member of his overly dramatic and periodically demanding family. He made a mental note to give her another richly deserved bonus, simply because she was not one of the pain-in-the-ass Di Siones he shared his blood with, if little else. “Give me a minute to switch to hands-free and then start rolling the calls.”

He didn’t wait for Marnie to respond. He rolled his sleeves up, hoping that would cut some of the tropical humidity. He dug out his earpiece and activated it, then climbed behind the wheel of the sparkling, brand-new Range Rover. He started it up, punching the address he needed into the GPS and heading out of the small airport as the first call came in.

But even as he listened to one of his vice presidents lay out a potentially tricky situation with the brand-new phone they’d just released over the weekend, he was thinking about his grandfather and the so-called lost love of his very long life.

Lost loves, in Dario’s experience, were lost for a damned good reason. Usually because they hadn’t been worthy of all that much love in the first place.

Or possibly—and this was his pet theory— because love was a great big lie people told themselves and everyone else to justify their own terrible and usually painfully dramatic behavior.

And lost loves certainly didn’t need to be found again, once the truth about them came out the way it always did. Better to leave the past where it lay, so it could fester on its own without infecting the present, or so Dario had always believed.

It had been difficult not to share his thoughts on that with his grandfather when Giovanni had told Dario that same old mushy story about love and secrets and blah-blah-blah. He’d shared it in one form or another all his life. Then he’d sent Dario off on this idiotic errand that anyone—literally, anyone, including the overzealous recent college grads working in Dario’s mailroom—could have performed. But then, Dario was used to biting his tongue when it came to the foolish emotions other people liked to pretend were perfectly reasonable. Reasonable and rational and more than that, necessary. Whatever.

There was never any point in saying so, he knew. Quite apart from the fact that Dario wasn’t about to quarrel with the elderly grandfather who’d taken him and his siblings in after his parents had died, he’d also come to realize that the more he shared his opinion on subjects like these, the more people lined up to tell him how cynical he was. As if that was an indictment of his character, or should allow them to dismiss his opinion out of hand. Or as if it should be a matter of deep concern to him, that weird fetish he had for realism.

He’d stopped bothering years ago. Six years ago, in fact.

And the truth was, he cared so little either way that it was easier to simply do as he was asked—in this case, fly across the planet to buy back a pair of earrings that could easily have been sent by courier had there not been so much sentiment attached to them, apparently—than to explain why he thought the entire enterprise was ridiculous. He was vaguely aware that the old man had been sending all the Di Sione siblings off on these pointless quests for what he called his Lost Mistresses, but Dario had been far too busy with this latest product launch to pay that much attention to round nine hundred and thirty-seven of the Di Sione family melodrama.

Surely they’d had a lifetime’s worth already. He’d been sick of it at eight years old, when his hedonistic and undependable parents had died in a horrible, utterly avoidable car crash and the paparazzi had descended upon them all like a swarm. His feelings on the subject hadn’t improved much since.

There was a part of Dario—not hidden very deeply, he could admit—that would have been perfectly happy if he never heard from another one of his relatives again. A part of him that expected that, once the old man passed on, that would happen naturally enough. He was looking forward to it. He would retreat into his work, happily, the way he always did. God knew he had enough to do running ICE, the world’s premier computer company if he said so himself, a position he’d won with his own hard work and determination. The way he’d won everything else that was his—everything that had lasted.

Besides, the only member of his family he’d ever truly loved had been his identical twin brother, Dante. Until Dante had smashed that into so much dust and regret, too. He couldn’t deny that his brother’s betrayal had hurt him—but it had also taught him that he was much better off surrounding himself with people he paid for their loyalty, not people who might or might not give it as it suited them.

Dario really didn’t want to think about his twin. That was the trouble with any kind of involvement with his family. It led to precisely the thoughts he spent most of his time going out of his way to avoid.

He’d assumed that if he performed this task for his grandfather the way the rest of his brothers and sisters were supposedly doing, they could all stop acting like any of what had happened six years ago and since was Dario’s fault. Or as if he shared the blame for what had happened in some way, as he’d been the one to walk away from his marriage as well as his relationship with Dante. He hadn’t exactly asked his brother to sleep with his wife during what had been one of the most stressful periods of his life. And he refused to accept that there was something wrong with him that he’d never forgiven either his brother or his wife for that, and never would.

They’d let him twist in the wind, the two of them. They’d let them think the tension between them was dislike, and Dario had believed it, too busy trying to sort out what to do with the company he and Dante had started and whether or not to merge with ICE, which Dario had thought was a good idea while Dante had opposed it. All that mess and tension and stress and sleeplessness to discover that the two of them had been betraying him all along...

Here and now, in Hawaii of all places, Dario thought the only thing wrong with him was that he was still paying any kind of attention to anything a member of the Di Sione family said, did or thought. That needed to stop.

“It will stop,” he promised himself between calls, his voice a rasp in the Range Rover’s quiet interior. “As soon as you hand the old man his damned earrings, you’re done.”

He drove through the business district of Kahului, then followed the calm-voiced GPS’s directions away from the bustle of big-box stores and chain restaurants clustered near the airport toward the center of the island. He soon found himself on a highway that wound its way through the lush sugarcane fields, then up into the hills, where views even he had to admit were spectacular spread out before him. The Pacific Ocean gleamed in the summer sun with another island stretched out low in the distant water, green and gold. The old volcanic West Maui Mountains were covered in windmills, palm trees lined the highway and exuberant flowers in shockingly bright colors were everywhere, from the shrubs to the trees to the hedges.

Dario didn’t take vacations, but if he did, he supposed this would be a decent place for it. As he waited for another call to connect, he tried to imagine what that would even look like. He’d never lounged anywhere in his life, poolside or beachside or otherwise. The last almost-vacation he’d taken had been an extreme sports weekend with one of Silicon Valley’s innumerable millionaire genius types. But since he’d landed that particular genius and his cutting edge technology after they’d skydived down to a killer trail run in Colorado, en route to some class-V rapids, he didn’t think that counted.

Even so, he certainly hadn’t been lounging around that weekend out west, contemplating the breeze. He’d always worked. Maybe if he hadn’t been working so hard six years ago, he’d have seen what was coming. Maybe he’d have seen the warning signs between his brother and his wife for what they were instead of naively assuming that neither one of them would do such a thing to him...

Why are you dwelling on this old, boring nonsense? He shook his head to clear it.

The road headed out along rocky cliffs that flirted with the ocean, then turned to packed red dirt, and Dario slowed down. He was listening to one of his engineers when his cell signal dropped out, and he sighed, scowling at the GPS display that showed he still had quite a distance left to go.

He didn’t understand why anyone would live out here, this far from the rest of the world. He knew the current owner of his grandfather’s earrings was the kind of wealthy man as well known for his eccentricities as the family fortune he’d augmented considerably throughout his lifetime, but this was taking things a little bit far. Surely a paved road wouldn’t have gone amiss.

But then, Dario loved New York City. He liked to be where everything was happening, all the time. Where he could walk down streets as busy at 4:00 a.m. as they were at four in the afternoon. Where he could be anonymous on the street and then recognized instantly when he walked into a favorite restaurant. He didn’t understand all this lonely quiet, no matter how pretty it was out here. He didn’t get what it was for. It appeared to allow entirely too much room for maudlin contemplation.

Then again, his idea of relaxing was closing a new deal and bolstering his stock portfolio. Things he was very, very good at.

Dario passed a tiny little country store that was the only sign of civilization he’d seen in miles and continued down the dusty, winding, rutted track at the base of the looming mountain. There were old, intricate stone walls and stretches of green pasture to his left, climbing up the steep side of the mountain, and wilder-looking fields to his right that gave way to rocky cliffs each time the road wound its way around again.

He felt as if he was on a different planet.

“Only for you, old man,” he muttered.

But this was the last time Dario planned to extend himself, even for Giovanni. He’d had enough family for one life.

Without any cell service he was left to his own dark thoughts, which Dario preferred to avoid at the best of times—the way he’d been doing for at least the last six years, thank you. He shut off the AC and lowered his windows, letting that same mysterious breeze fill the car. It smelled like sunshine and unfamiliar flowers. It danced over him, distracting him, seeming to fill him up from the inside.

Dario scowled at that nonsense and focused on the rough, decidedly rural landscape all around him instead. It was hard to believe he was in one of the foremost tourist destinations in all the world. This part of Maui was not the luxury-hotel, world-class golfing mecca he’d been led to expect had taken over the whole island—or hell, the entire state of Hawaii. This was all gnarled trees and wild, untamed countryside. He made his way along the foothills of the mountains toward rocky beaches strewn with smooth pebbles and sharp-edged volcanic rock. A small, proud little church drew itself up at the end of the world as if it alone held back the sea, and then Dario was climbing back up into the hills again to skirt this or that rocky, black stone cove.

Right about the time he ran out of patience, he finally found the gleaming entrance that marked his turn inward to the Fuginawa estate. At last. He had a brief discussion with a disembodied guard over the intercom before the imposing iron gates swung open to admit him. This drive was not paved, either, but it was noticeably better tended than the previous road—which was called a highway even while it was made of little more than reddish dirt and grass. The estate’s private lane meandered lazily from the cliff’s edge over the water until it delivered him to a sweeping, landscaped circle behind an impressive house that rambled for what seemed like miles in both directions, commanding a stunning view out over the water and on toward the horizon.

Dario climbed out of the Range Rover, unable to keep himself from taking the kind of deep breath that let perhaps too much of all that dizzy sunshine into his lungs. Fog clung to the mountain above him, draping the hills in ribbons of smoke and navy, the mist seeming to dance a bit as he looked at it. It made it hard to keep hold of his impatience, but still, he managed it.

Pretty wasn’t going to run his company for him, and no matter that the sun felt good on his face after the mad crush of the past few weeks and a long plane ride. He glanced at his watch to see that it had just come noon here, as his secretary had arranged with Fuginawa’s representatives. There was no reason he couldn’t get the damned earrings for his grandfather and get right back on his plane. He could be back in New York by the start of the business day tomorrow. He certainly didn’t have to stay in this odd place any longer than necessary.

Dario raked a hand through his hair and followed the path down toward the impressive, faintly Asian-inspired front door, his own footsteps seeming unduly loud in all the quiet. Even the door itself opened soundlessly as he approached.

He was beckoned inside by a smiling member of staff, who then led him through the graciously appointed house. It was all high ceilings with silent fans to move the air about, and shockingly expensive, highly recognizable art on the walls. The inside spaces blended seamlessly into outside spaces with walls that rolled back to let in the air and light, making the house wide open to the elements in a manner Dario found...reckless. Very nearly disturbing, especially given the priceless paintings on the walls—but what did he care? It wasn’t his art at risk. It was only his time he was wasting here, nothing more. The staff member invited him to sit in one of the outside areas, tucked beneath an overhang wrapped with blooming vines, offering sweeping views out toward the deep blue Pacific Ocean and the winding road he’d just driven up.

It was still so quiet Dario almost thought he could hear the ocean waves crashing into the rocky black shore down below, when he was sure that couldn’t be possible this far up the side of the mountain. He thrust his hands into his pockets. If he’d had to traipse this far off the beaten path into what appeared to be the distant edge of the middle of nowhere, he supposed a view like this made it almost worth it.

Almost.

He heard a step on the stones behind him and turned, itching to get to the actual point of this absurd journey so he could get back to New York as quickly as possible. He wasn’t a hobbit en route to Mount Doom, and no matter if that mountain above him was actually the side of a dormant volcanic crater. He was a very busy man who didn’t have time to waste gazing at the view on the back end of the world—

But then Dario froze.

For a stunned moment he thought he was imagining her.

Because it couldn’t be her.

Inky black hair that fell straight to her shoulders, as sleekly perfect as he remembered it. That lithe body, unmistakably gorgeous in the chic black maxidress she wore that nodded to the tropical climate as it poured all the way down her long, long legs to scrape the ground. And her face. Her face. That perfect oval with her dark eyes tipped up in the corners, her elegant cheekbones and that lush mouth of hers that still had the power to make his whole body tense in uncontrolled, unreasonable, unacceptable reaction.

He stared. He was a grown man, a powerful man by any measure, and he simply stood there and stared—as if she was as much a ghost as that damned Hawaiian wind that was still toying with him. As if she might blow away as easily.

But she didn’t.

“Hello, Dare,” she said with that same self-possessed, infuriating calm of hers he remembered too well, using the name only she had ever called him—the name only she had ever gotten away with calling him.

Only Anais.

His wife.

His treacherous, betraying cheat of a wife, who he’d never planned to lay eyes on again in this lifetime. And who he’d never quite gotten around to divorcing, either, because he’d liked the idea that she had to stay shackled to the man she’d betrayed so hideously six years ago, like he was an albatross wrapped tight around her slim, elegant neck.

Here, now, with her standing right there in front of him like a slap straight from his memory, that seemed less like an unforgivable oversight. And a whole lot more like a terrible mistake.

* * *

Anais Kiyoko had been dreading this moment for six years.

Dreading it, dreaming it. Same difference.

And still, nothing could have prepared her for this. For him. For Dario, her Dario, in the flesh.

Nothing ever had. She’d never seen him coming. Not when she’d met him on an otherwise ordinary winter afternoon, not when he’d turned into a stranger in the middle of their marriage, accused her of the worst betrayal and then left her. Never. Today, Anais thought, she’d take control. She wouldn’t be blindsided by him again.

She just needed to recover from the sucker punch of seeing him again first. She’d assumed she never would.

“What the hell are you doing here?” he growled at her.

That same voice, rich and low, kicked at her, leaving a shower of sparks behind. It was definitely him. She’d expected him, of course, but some part of her hadn’t thought he’d really show after all these years. After the way he’d left things. After all this cruel, deliberate silence.

But it was him. It was really, truly him.

Dario stood there before her on Mr. Fuginawa’s lanai, the rolling green pastures of the remote Kaupo district’s countryside behind him, the ocean a bright blue far below, like something straight out of her fantasies. And despite her many fervent prayers over the years, time had not smacked him down the way she would have preferred.

The way she’d prayed it would, more than once.

He was not a troll. He was not disfigured by his own cold, black heart and his dark imaginings the way he richly deserved. He was not stooped with loss or rendered appropriately hideous by the things he’d done.

Quite the opposite.

Unfairly, Dario Di Sione was the most beautiful man she’d ever seen in her life. Still. He exuded that intense, brooding masculinity of his the way other, much less intriguing men smelled of aftershave or cologne. He wore the kind of seemingly casual jeans only very rich, very powerful men could make look like formal wear, and one of those whisper-soft shirts of his that clung to the glorious planes of his chest, the sleeves rolled up to show off his golden skin and the sheer strength of his forearms. She knew that behind the aviator sunglasses he wore, his eyes would still be blue enough to rival the Hawaiian sky all around him, always such a dizzying contrast with the black hair he wore a touch too long and what looked like a day or two’s growth of beard on his perfect jaw.

Damn him.

And damn her for being just as susceptible to him as she’d always been. Despite everything.

“I asked you a question.”

Anais blinked, trying to shove aside her wholly unwanted reaction to him. But her fingers dug into the leather folder she carried, and she didn’t think she was fooling anyone. Least of all herself.

“I hope you didn’t have any trouble finding the place,” she said, as if this was a normal business meeting, the kind she carried out as Mr. Fuginawa’s lawyer, his first line of defense and his preferred method of communication with the outside world, all the time. “The road is a little bit tricky.”

Dario didn’t move. And yet she felt as if he’d reached across the distance between them and snatched her up in his fist. She had to force herself to take a breath. To stop holding the last one in as if letting it out might hurt her.

Especially when he slid those sunglasses from his face and focused all that furious blue attention on her.

“Really, Anais?” His voice was as mocking and withering as it was harsh, but she didn’t recoil at the sting of it. She was tougher now. She’d had to be, hadn’t she? “That’s how you want to play this?”

Anais didn’t look away. “Should we pick up the conversation where we left off six years ago, Dare? Is that what you want? The fact you cut me off without a word back then suggests not.”

“Was that a conversation?” His voice took on that same lethal edge she could see in the tense way he held himself, and it made her stomach ache. “I would have chosen an uglier word to describe the scene I walked in on.”

“That’s because your mind is a gutter,” she replied, still trying to keep her voice cool and professional, despite the topic. “But I’m afraid that has nothing to do with me. It never did.”

He laughed. Not the laughter she remembered from when they’d first met, when she’d been a third year at Columbia Law and Dario had been finishing his MBA. The laughter that had made the entire city of Manhattan seem to stand still around him, lost in that rough sound of pure male joy. This was not that. Not even close.

“I don’t care enough to ask you what you mean by that.” He looked around, his gaze as hard as that set to his jaw. “I came here for a pair of earrings, not to play Ghost of Christmas Past games with you. Can you help with that, Anais, or was this whole thing a setup so you could ambush me?”

By some miracle, her jaw didn’t drop at that.

Because she realized he meant what he said. She could read it in every hard, belligerent line of his body and that bright blaze of temper in his gaze.

“You knew this meeting was with me,” she managed to make herself say, though she couldn’t pretend she still sounded calm or in control. “We’ve been emailing for weeks.”

“My secretary has been emailing for weeks,” he corrected her. He shook his head, impatience etched across his features. “I’ve been busy with things that actually matter to me. And don’t flatter yourself, please. If I’d known you were going to be here, I wouldn’t be.”

And his voice was precisely as cutting as she remembered it from that horrible day when he’d walked out of their marriage, and her life, without warning and without a backward glance.

As if no time had passed. As if nothing had changed.

As if he really did think she was the cheating whore she still couldn’t quite believe he’d so easily, so quickly, so utterly accepted she was based on one easily explained and wholly innocent moment with his awful brother. Just as she couldn’t believe he’d never stuck around for that explanation—or even a fight. He’d simply...left.

Which meant all her silly expectations about this meeting today were nothing more than the same foolish dreams she’d nurtured all this time, all the while pretending she’d gotten over him and his shocking betrayal. That maybe he regretted what he’d done. That maybe he’d finally put aside his pride. That maybe he’d come to his senses at last. It was bad enough that she’d entertained such fantasies. It told her all kinds of uncomfortable things about how pathetic she was, how desperate and sad.

But much worse than her own hurt feelings and obviously messed-up heart, it meant that he still had no idea.

He still didn’t know about Damian.

He really had come all the way to this remote corner of Maui for a pair of earrings, not for her.

And certainly not for their son.

CHAPTER TWO

“HAVE YOU LAPSED into a coma?” Dario asked, the silk and menace in his voice hitting her like a lash and cutting deep. “Or is this remorse at last?”

And Anais hadn’t entirely realized how much hope she’d allowed herself to feel in the weeks leading up to this meeting with him, after all these years of silence, until now. When he took it all away again.

She should have known better.

“Remorse?” she echoed. She moved farther out onto the lanai, dropping the leather folder on the table between them and ordering her legs to stay steady beneath her when they felt like one of the palm trees being buffeted this way and that by the relentless trade winds. “For what, exactly? Your extended temper tantrum six years ago? I have a lot of feelings about that actually, but remorse isn’t one of them.”

Dario’s mouth moved into a hard, cynical sort of smile that made her stomach clutch. She’d had no idea he could look like that. So etched through with bitterness. She told herself he deserved it, but still. It made her ache.

“It’s good to know you’re as shameless as ever,” he said. “But why change? It got you what you wanted.”

“Yes. How silly of me. You storming off into the ether was exactly what I wanted. It’s like you read my mind.”

“My mistake, of course. Maybe you were angling for a threesome? You must have read too many tabloids. You should have asked, Anais. I would have told you that I don’t like sharing anything with anyone, least of all my twin brother.”

“I see you’re still hell-bent on being as insulting and disgusting as you were back then. What a happy reunion this is. I’m beginning to understand why it took six years.”

After the way he’d treated her, after the way he’d acted as if she’d never existed in the first place—refusing all contact with her and barring her from entering his office or apartment building as if she was some kind of deranged stalker—she couldn’t believe that, deep down, she still expected Dario to be a better man. Even now, some part of her was waiting for him to crack. To see reason. To stop this madness at last.

Anais told herself it was because of Damian. She wanted her son’s father to be a good man at heart, even if that took some excavating, like any mother would. She wanted his father to be the man she’d once believed he was, when she’d been foolish enough to fall in love with him. Because that would be a good thing for her child, not for herself.

Or not entirely for yourself, whispered that voice inside of her that knew exactly how selfish she was.

But life wasn’t about what she wanted. She’d learned that as a child in Paris, the pawn of two bitter parents who had never wanted her and had only wanted each other for that one night that had created her and thrown them together, like it or not. Life was about what she had. Like her cruel, flamboyantly unfaithful French father and the embittered Japanese mother whose name she’d taken when she’d turned eighteen because she’d been the lesser of two evils, those two things had never matched. It was high time she stopped imagining they ever would.

She tapped her fingers on the leather folder. “These are the contracts. Please sign them. Once you do, the earrings are yours, as promised.”

“Are we back to doing business, Anais?” he asked softly. She didn’t mistake that tone of his. She could hear the steel beneath it. “I might get whiplash.”

She allowed herself a careless shrug and wished she actually felt even slightly at her ease. “Business appears to be the only thing you know how to do.”

“Unlike all the things you know how to do, I imagine. Or should I ask my brother about that? He was always the more adventurous one.”

Anais would never know how she managed to keep from screaming out loud at that—at the unfairness and the cruelty of it, from a man whom she’d once believed would never, ever, say the kinds of things to her that her parents had hurled at each other all her life. She felt a vicious red haze slam down over her, holding her tight, like a terrible fist. But somehow, she beat it back. She thought of Damian, her beautiful little boy, and stayed on her feet. She managed, somehow, to keep herself from screaming like some kind of banshee at this man she couldn’t believe she’d married.

Not that he didn’t deserve a little bit of banshee, the way he’d acted back then and was still acting now. Still, that didn’t mean she had to give him the satisfaction of acting insane.

She met his condemning gaze with her own.

“I have nothing to be ashamed about,” she told him. Icily. Distinctly. “I did not sleep with your brother. I don’t care if Dante has spent the past six years telling you otherwise. I didn’t. He’s a liar.”

“I wouldn’t know what he is,” Dario said with cool nonchalance. “I haven’t spoken to him since I found him with you in my bedroom. Don’t tell me you two lovebirds didn’t make it. How heartbreaking for you both.”

That shocked Anais in a way she’d have thought was impossible. The Di Sione twins she’d known had been inseparable. Until you, she reminded herself. Dante hated you on sight. She tried to blink it away.

“The fact you thought anything happened between us—and still think it, all these years later, to such an extent that you feel justified in hurling insults at me—says more about what a vile, dark little man you are than it could ever say about me.”

Dario seemed almost amused by that. “I’m sure that’s what you tell yourself. It must be comfortable there in your fantasy world. But the truth is the truth, no matter how many lies you pile on top of it. So many it looks like you’ve convinced yourself. Congratulations on that, but you haven’t convinced me.”

If he’d been thrown by her appearance here, he was over it now, clearly. This was the Dario she remembered. The stranger who had walked into their home that awful day and had inhabited the body of the husband she’d adored a whole lot more than she should have. This cruel, mocking man who looked at her and saw nothing but the worthless creature her parents had always told her she was. As if that twisted truth had merely been lurking there inside of her, waiting to come out, and after their wild year together, he’d finally seen what they’d always seen when they’d looked at her.

Dario had done a great many unforgivable things, many far worse than how he’d looked at her that day, but that had been the first. The shot over the bow that had changed everything. Anais found she still wasn’t over it.

At all.

His lips thinned as he looked at her and he reached for the leather folder, pulling out the stack of documents. Then he acted as if she was another piece of furniture. He ignored her. He pulled out a chair and sat down, then proceeded to read through the dense, legal pages as if he was looking for further evidence of her trickery.

Anais thought sitting down with him at the table as if this was a normal, civilized meeting might actually break something inside of her, so she stood where she was instead. Calmly. Easily. On the outside, anyway. Letting the breeze toy with the ends of her hair as she stared out at the water and pretended she was somewhere else. Or that he was somebody else. Or that his being here didn’t present her with a huge ethical dilemma.

She didn’t want to tell him.

He didn’t deserve to know.

What if he turned this cruelty, this viciousness, on his own son?

But even as she thought it, she knew she was trying to rationalize her dilemma away instead of addressing it head-on, the way she should. Because he kept hurting her feelings all these years later, not because she truly believed Dario would ever do anything to hurt a child.

Not telling him now would change everything. She recognized that. Up until today, the fact that Damian didn’t know his father had been entirely Dario’s own fault. He’d made sure Anais couldn’t contact him, and she hadn’t seen how taking out an advertisement in the papers—as her aunt had suggested one night after a few too many of Anais’s tears and rants to the heedless walls—could help her child. By feeding Damian to the hungry tabloids? By making his life a circus? No, thank you. And she’d have eaten a burning hot coal before she’d have called Dante for any help, that manipulative bastard.

Dario had maintained his silence ever since that day back in New York. That wasn’t her fault.

But letting him leave here today no wiser? That would be.

She felt her hands bunch into fists and couldn’t quite make herself smooth them out again, even though she knew he’d see it. He could think what he liked, she told herself stoutly. He would, anyway.

“I have something to tell you,” she said woodenly, forcing the words out past lips that felt like ice and keeping her eyes trained on the sea. The beautiful Hawaiian sea that didn’t care about her troubles. The sea that washed them all away, or seemed to, if she stared at it long enough. The sea that had saved her once and could again, if she let it. Even from this.

Even from him. Again.

“I’m not interested.”

“I don’t really care if you’re interested or not. This might come as a surprise to you, but there are some things in this world that are more important than your feelings of persecution.”

He pushed back in his chair and looked up at her, and because he was Dario, he appeared in no way diminished by the fact that he had to look up to meet her gaze. Or by the fact she was standing over him, wearing three-inch wedges that made her nearly six feet tall. If anything, he appeared even more powerful than he had before.

She’d forgotten that. How easily he dominated whole rooms, whole cities, whole swathes of people, without even trying. How that beat in her like her own traitorous heart.

“I don’t feel persecuted, Anais. I feel lucky.” Dario even smiled, in that same sharp and bitter way that she worried might actually leave scars on both of them. Perhaps it already had. “It wakes me up at night, wondering what my life would be like if I hadn’t caught the two of you when I did. How many more ways would you have tricked me while I was so wrapped up in my work? How much more of a fool would you have made of me right under my nose? What if I’d never caught on?” He shook his head and blew out a breath. “I should thank you for being dumb enough to take my own brother into our bed. It saved me a world of hurt.”

It shouldn’t still cause her pain. None of what he said was a surprise to her. She knew what he thought. What Dante had stood by and let him think. Dario hadn’t bothered to ask her, his wife, to confirm or deny his suspicions. He’d walked into the house, seen Dante buttoning up a shirt in their bedroom and leaped to the worst possible conclusion. He’d believed the worst, instantly, and that was that.

And still, she felt that heaviness deep inside of her, a little too much like shame. As if she’d actually done something to make him think so little of her. As if she could have done something to prevent it. As if, despite everything, the things he’d done to her and the son he didn’t know he had was somehow all her fault.

She didn’t think she’d forgive him for that, either.

“I keep waiting for you to come to your senses, but you’re not going to, are you?” she asked softly. Rhetorically, she was aware. “This is who you are. The Dario Di Sione I met and married was the make-believe version.”

She’d believed in that made-up version, that was the trouble. Why did some part of her still wish that was the real Dario? She should know better by now, surely.

“Whatever you need to tell yourself.” He signed the last page of each set of documents and then shoved the stack of them toward her. “Can I have the earrings now? Or are there more hoops to jump through?”

“No hoops.” She did her part with the documents, slipping them back into the leather folder when she was finished. Then she reached into one of the deep pockets of her dress and pulled out the small jeweler’s box. She cracked it open and set it down on the table between them, watching the way the light danced and gleamed on the precious stones, perfect white diamonds and gorgeous emeralds. “These are the earrings. Note the size of the emeralds and the delicate craftsmanship of the diamonds. They’re extraordinary and unusual, and Mr. Fuginawa would not have let them go to anyone save your grandfather. He conveys his deepest respects, of course.”

“They’re earrings,” Dario said bluntly. He snapped the box shut as he surged to his feet, then shoved it in his front pocket. “Whatever tiny bit of sentimentality I had was beaten out of me six years ago, Anais. Old earrings are just old earrings. They don’t matter to anyone in the long run. My grandfather is a foolish old man who should be using his money to make his last days easier, not for this kind of nonsense.”

Anais straightened her shoulders and told herself to spit it out. To get it over with. To do what was right because it was right.

Because none of this was about her. It was about Damian.

“I’m delighted to hear you’re so unsentimental,” she said, and her only possible defense was to keep her voice as ice cold as she could. To act like she was a glacier, the way she had as a girl, because feigned, icy indifference was the only way she could get her parents to leave her out of their daily target practice. So that was exactly what she did now. It was almost alarming, how easy it was to slip back into old patterns. “Maybe this conversation doesn’t have to be as unpleasant as I feared it would be.”

He didn’t actually sneer. Not quite. “This conversation is already unpleasant.”

“Then what I’m about to tell you is unlikely to improve it.”

Anais held that harsh blue gaze of his. She reminded herself this was the right thing to do, no matter how it felt.

Be cold straight through, she told herself. Feel nothing but ice until you become it.

She didn’t look away. “You have a son.”

* * *

“I beg your pardon?”

Dario felt bolted to the stones beneath his feet. Pierced straight through. His heart stopped beating, then kicked at him hard, while his entire gut seemed to drop down to the ground and stay there.

And Anais only stood before him, as calm and unbothered and untouched as ever, damn her.

“You have a son.” She didn’t seem surprised she had to repeat that. “We do, I suppose. Biologically speaking. His name is Damian.”

He didn’t think he could breathe. “Tell me this is one of your jokes.”

“Because I’m renowned for my stand-up routine?” she asked tartly, and he recognized that sharp tone. He remembered it. On some level, it was much better than unbothered—but he couldn’t process that at the moment. “No. I’m not joking about my child.”

He continued to stare at her, like an idiot, while his head spun. As if she’d anticipated that reaction—and of course she had, he told himself bitterly, because she’d known he was coming today, hadn’t she?—she reached into the other pocket of that long, flowing dress and pulled out something. It took him a moment to understand it was a slightly bent photograph, and then she was sliding it onto the table before him.

Dario didn’t want to look. Looking would be admitting...something. But he couldn’t help himself.

A small boy with black hair and his mother’s eyes laughed in the sunlight. He was kneeling on a beach, his little body sturdy and perfectly formed. Ten fingers covered in sand, stretched toward the camera. And aside from those eyes Dario knew all too well came straight from Anais, every other part of his face could have been lifted from the pictures Dario had seen of himself and Dante at the same age.

There had been exactly one other time in his life when he’d wanted to deny the truth in front of him this much. When he’d felt precisely this sleepless and out of his depth and furiously incapable of processing what was happening. And this, six years later, was worse. Much worse. The world went white around the edges. Or maybe he did.

“How?” he heard himself grit out, not looking at her. He didn’t touch that photograph and he didn’t trust himself to look at her. Every muscle in his body was so tense he thought he might rupture something where he stood. There was a storm building inside of him and he thought it might simply blow him to pieces right here—a thousand jagged, broken shards of him, until neither one of them was left standing.

It took him a minute to recognize that storm for what it was.

Fury.

Pure and undiluted and directed straight at this woman and her betrayal of him.

Again.

“I’m sure that if you think about it, you can figure out how,” Anais was saying. He wouldn’t call that tone of hers amused, exactly. It was far too crisp and pointed, and she still managed to sound so distant besides. That made it all worse. “I’ll give you a hint. It wasn’t a stork.”

He was still reeling. Dario pushed back in the chair and onto his feet, leaving the photo where it sat as if it was poisonous. He raked his hair back with both hands, and then he got a hold of himself.

It was painful.

“And how,” he asked, his voice rough and his gaze probably a lot worse than that as he finally looked at her again, “do I know this is my child and not Dante’s? We’re identical. I can’t even take a DNA test to find out the truth.”

She stiffened as if he’d struck her. Then her dark eyes blazed—and damn him, he preferred that over the chilliness.

“Then I suppose it will have to remain a mystery,” she threw at him. “What a shame. Damian and I will have to continue doing just fine without you, you incredible jackass.”

He didn’t process what was happening until she was almost through the great, open doorway that was the length of the pulled-back wall. That she had thrown that bomb at him and was now walking away as if it didn’t matter.

“Where the hell are you going?” he demanded. “After dropping that kind of thing on me?”

Anais stopped walking, and the stiffness of her back told him that was a battle. She turned slowly. Very slowly. He thought she looked pale, and her lips were thin, and he didn’t understand why he even noticed that. Why he cared at all.

You do not care about her, he snapped at himself. You care about this lie she’s telling.

“I’m going to carry on with my life,” she told him when she faced him fully, in that overly precise way of hers that indicated the raging temper inside of her. He remembered that, too. He could even see the faint hint of it in her eyes. “What did you expect me to do? Stand here and cry? Beg you to believe me? I’ve already been down that road. I’m well aware it’s a dead end.”

“Then why bother with this conversation at all?” he gritted out. “Unless you just wanted to throw a few grenades around. For fun.”

That smile of hers was much too sharp. One more blade stuck deep in his gut, a match for all the rest.

“The only difference this conversation makes to me is that I no longer feel any sense of responsibility about the fact you’re too much of a sulking child to have picked up the phone and found this out years ago.” She leaned forward slightly, as if some unseen hand was keeping her from hurling herself at him, holding her back from attacking him with those fists he could see bunched up at her sides. “Thank you, Dario. Truly. I needed the reminder that you’re absolutely useless. And, worse than that, cruel.”

She turned to walk away again, and he should have let her. He should have cheered her on. He couldn’t have a child. He couldn’t have a child. Not him. He’d never wanted one, not after his own disastrous childhood, and he certainly didn’t want to test that theory with the woman who had betrayed him so horribly with his own brother.

This can’t be happening.

Maybe that was why he found himself across the patio without knowing he meant to move, wrapping his hand around her smooth upper arm to pull her back around to face him.

“Don’t walk away from me.”

And it was a mistake to have touched her. It was a terrible mistake, because touching her was what had caused all of this in the first place. His uncharacteristic loss of control when he’d first met her. His astonishing decision to marry her—and who cared if he’d lied to himself and told himself it was to secure her a visa to stay in New York? That wild, nearly ungovernable fury when he’d discovered her deceit. He knew better. It had all been about this.

This touch. Her skin. The wildfire he was horrified to realize still raged between them that easily, that unmistakably, even now.

“Take your hand off my arm,” she snapped at him, her voice not quite as cool as it had been, and he was the little man she’d called him, wasn’t he? Because he derived far more satisfaction from that than he should. “Now.”

Dario hated the fact it was hard to let go of her. That he didn’t want to do it. But he forced himself to release her and he took a perverse pleasure in the way she rubbed the place he’d touched her with her other hand, as if she could feel the same lick of fire that leaped in him, too.

Chemistry had never been their problem. Never that. It was only honesty and fidelity that had tripped them up, or her stunning lack of both, and he needed to remember that. He needed to remember that no matter what his body agitated for, wild and loud in his blood just now, he knew who she really was.

“You kept my child from me for all these years. Six years. Is that really what you’re telling me?”

“Please spare me the sob story you’re making up in your head,” Anais bit out, jutting her chin out as he stood over her, and whatever shoes she was wearing put her almost exactly level with him. That mouth of hers, right there, and what the hell was the matter with him that he could think about something like that now?

Especially when she was talking to him as if he was the person at fault, when they both knew better.

“You refused to take my calls. You moved all of your things out of our home while I was at work. You barred me from your new apartment building and you instructed the security people in your office to call the police if I tried to get in—which I know, because they did.”

He shouldn’t have been fascinated by the spots of color that bloomed on her gorgeously high cheekbones, shouting out her temper in unmistakable red. It was as if her betrayal and the six years between them had never happened. The fact his body didn’t care about any of that made that fury in him burn brighter. Colder. As if he was complicit in his own betrayal here.

Against his will, he remembered the confusion of those first days after he’d discovered Anais and Dante together. How the stress from the work decisions he’d had to make had fused with the terrible blow he’d suffered and had made him waver. He’d considered going back on his decision. He’d considered a thousand things in the even more sleepless nights that followed, just him and his bitterness and the messages he deleted unread and unheard from both his twin and his wife. There’d been a certain comfort in knowing that nothing could ever hurt him as much as they had then. He’d built his new life out of that certainty.

It had never occurred to him that he could have been wrong about that.

“My emails bounced back and you disconnected your cell phone number,” Anais was saying. “I watched you rip up a letter I left on your car, unread, with my own eyes.” She lifted her hands and then dropped them again as if what she really wanted was to use him as a punching bag. He almost wished she would. “So what exactly was I supposed to do? How was I supposed to tell you? I tried. But you were too busy licking your wounds and hiding yourself away behind all the wealth and privilege you could stack around you like stone walls. That’s not my fault.”

Dario concentrated on his temper as if it would save him. He had the sinking feeling it was the only thing here that could.

“You’re talking about a child,” he said very distinctly. “If you’d really wanted to tell me, you’d have found a way. This is just another game. You never run out of them, do you?”

“I told you today, the very first time I’ve seen you since you walked out on me,” she said icily, but there was nothing cold in that furious gaze of hers. “There’s no game.” She shook her head when he started to speak. “I don’t have to stand here and listen to this. Your feelings about the child you could have known all his life if you hadn’t deliberately hidden yourself away aren’t my problem. I didn’t tell you because I want something from you. I told you because it was the right thing to do.”

“Anais...”

“And now I’m leaving,” she interrupted him, her dark eyes glittering with emotions he couldn’t name. He shouldn’t want to name them. He shouldn’t believe they existed at all. “I don’t really care what you do with this information. Go lick your self-inflicted wounds some more. Pretend you still don’t know. Whatever lets you feed that persecution complex of yours, I’m sure you’ll do it.”

He couldn’t bear it. There was that fury in him and something much darker and deeper and worse. Much, much worse. Raw and aching and terrible. She eyed him as if she was looking for something on his face, but then her gaze shuttered and she started to turn away again—and he really couldn’t bear that.

So he did the only thing he could think of to do.

Maybe he wasn’t thinking at all.

He reached out, slid his hand over her delicate neck to cup her nape and pull her close and then he took her mouth with his.

It was the same madness he remembered. That same wild burn that sizzled through him, lighting him up and making him crazy, eating him alive. She still tasted sweet and perfect, the way she always had, as if no time at all had passed.

Dario moved closer, slid his hands onto the thick fall of her hair, then tugged her mouth into a better angle beneath his and kissed her deeper, harder.

And she kissed him back, the way he remembered she always, always had.

She met him, a tangle of tongues and need while the fire between them raged, and their whole history seemed to dance between them in the flames. It was as raw as it was hot, as greedy as it was painful, and Dario knew this was the worst idea he’d had in a long, long time.

But still he kissed her, over and over, as if he could glut himself on her. As if he could block out not only what she’d told him and all the accusations she’d thrown at him, but the six years since he’d touched anyone like this or let himself be touched in turn. He hadn’t wanted anyone near him. He hadn’t wanted anything that resembled intimacy, with anyone.

And yet here, now, with that damned soft breeze still dancing all over him, and Anais’s perfect mouth hot and demanding beneath his, he couldn’t seem to remember why that was.

She wrenched herself away. He heard the small sound of distress she made and he hated that it lodged itself in his chest, like one more bullet in this strange afternoon bristling with them. She stumbled back a step until her back hit the wall, and she stared at him.

She looked as shaken as he was. He hated that, too—the idea that she could actually be affected, that she might not be acting...

Of course she’s acting. Everything about her is an act.

He hated everything about this. This wild, untamed place. That insidious breeze that was messing with his head and making him feel restless and edgy. Anais and her lies and her deception, six years ago and today, and the fact she was still the most beautiful woman he’d ever beheld only made it worse. He hated that he could taste her now. That he could feel her again, as if her perfect lips were some kind of brand and she’d marked him. Changed him.

And he hated that she’d made him feel again, when he’d tamped that down and shut it off in those tortured days following the end of their marriage. He hated that most of all.

“While we’re on the topic,” he said, not even sounding like himself, because that was what she did to him, still, “I want a divorce.”

Dario wanted nothing more than to make her feel as ripped wide open as he did, to take all the hurt and the fury and that spinning in his head, that unacceptable need that still surged in him, and make her feel it, too.

So he grinned while he said it, to make sure she got his point. To make sure it was painful. And because it was true and there should be a record of it. “On the grounds of your infidelity, of course. With my brother as the named third party.”

CHAPTER THREE

THE KNOCK ON the front door of Anais’s little house in Kihei, a few blocks up the hill from the ocean in a strictly residential, tourist-free neighborhood, came after nine o’clock that same night.

Anais scowled at the door as if it had transformed into a snarling monster.

Her comfortable two-bedroom house was arranged in a breezy open plan. That meant she didn’t have to get up from the living area’s couch where she had files spread out on the coffee table before her to see that the figure standing on her front step and visible through the panes of clouded glass in the door could not possibly be her aunt or uncle or any of her friends.

He was too tall. Too solid. Too obviously him, and besides, that knock had been brusque and demanding, not anything like friendly.

She gritted her teeth and wished she hadn’t changed into her comfortable evening-at-home clothes after she’d put Damian to bed hours ago. Yoga pants and a tank top didn’t seem like adequate armor against Dario. Not here in her own home. Not when she could still feel his mouth against hers from earlier, the way he’d tasted her and tempted her and taken her over, leaving her with nothing but that fire she’d convinced herself over the past six years had been entirely in her imagination.

Her imagination was pretty vivid, it turned out. So vivid her breasts seemed to swell at the thought of him now, and she felt that deep, restless ache low in her belly that only Dario had ever brought out in her.

Anais got to her feet reluctantly. She threw a glance over her shoulder toward the half-closed door to Damian’s room, but she knew her little boy could sleep through a rock concert. And she also knew enough about Dario to realize that if he’d tracked down her home address and shown up at this hour, he didn’t plan to wander off quietly into the night simply because she hadn’t answered his first knock.

He knocked again, louder, and she blew out a breath as she crossed the room. She smoothed a hand over her high ponytail and wished she really was the cool, practical woman she’d gotten so good at pretending she was. The kind who could take anything in stride, including the reappearance of her son’s father on her doorstep. The kind who wouldn’t spare a single thought for how she looked under the circumstances.

That woman does not exist, she told herself staunchly. That woman is nothing but other women just like me, faking it.

Then she steeled herself and wrenched open the door.

Dario stood there before her on the lower step, looking edgier and more dangerous than he had out on Mr. Fuginawa’s lanai earlier in the day. It was dark now, a thick Hawaiian summer night that seemed to cling to the edges of things. It made Dario look as ruthless as he did powerful, somehow. He stared at her, unsmiling and intense, and she was unreasonably glad his hands were thrust deep in the pockets of his jeans. As if that made him safer when she knew better than that.

He should have looked disreputable, in jeans and an untucked shirt. Instead, he looked like a particularly gorgeous object lesson in wealthy young scions who also happened to be world-famous CEOs of major companies at such a relatively young age. Not that she’d followed his many corporate exploits on the internet, or anything.

Anais folded her arms and stood in her doorway. She did not invite him in. And she didn’t particularly care if every last one of her neighbors on the small cul-de-sac was watching this scene from their windows right now. If anything, that gave her the courage she needed to handle this.

Like a glacier, she told herself. You’re cold to the core. Heat can’t touch you, even his.

“I don’t recall inviting you over for a nightcap,” she said coolly.

She’d invited him to go straight to hell, and she hadn’t stuck around to see if he’d taken her up on that. She’d driven so fast down Mr. Fuginawa’s drive and then back out the rustic Piilani Highway toward home that her car had bottomed out in the rutted road more than once.

It hadn’t slowed her down at all.

“Is this impolite? I’d hate to be impolite in a situation like this.” His voice was as thick and dark as the night all around him, and seemed to stick to her as if it was barbed. Anais felt goose bumps shiver over her bare arms and had to fight to keep herself from rubbing at them and giving herself away. “Maybe you can explain the etiquette of secret babies and hidden children to me. I’m not as familiar with it as you are. Obviously.”

“What do you want?”

“You claimed you had my son. What do you think I want?”

“Damian is in bed, the way small children often are at this time of night.” She made a shooing motion with one hand. “Go away.”

“I want to see him.”

Anais had to grit her teeth to keep from shouting loud enough to bring the entire island to her door. “You don’t get to decide that, Dario. You can’t show up here after being absent his entire life and spring yourself on him in the middle of the night.”

“I knew you’d use him as a pawn. Why am I not surprised that you’re precisely this shameless?”

“He is five years old. He wants a father more than you can possibly imagine. I’m not using him as a pawn. I’m protecting him.”

“From me?” If possible, his face got even darker. She thought his arms tightened, as if he was clenching his hands into fists in his pockets. “What’s that supposed to mean?”

Anais couldn’t pretend to keep calm any longer. She couldn’t stay cool and smooth and hard. And she didn’t much care what he might make of that. She didn’t care about him, to be honest. Not when it came to Damian’s feelings. Not when Dario could crush her little boy so easily. And likely would.

“It means I know what you do to hearts.” She hadn’t meant to say that. She wished she’d bitten off her tongue instead, especially when he made that derisive sound that might as well have been a punch to the gut, the way it hit her.

“This is exactly the kind of crap I expected you to say and I don’t have time for it. I’m not going to participate in whatever great melodrama you have planned here, Anais. I want to see the child.” He shifted, as if it hurt him. Or as if maybe he wasn’t as hard as he seemed, either—but it was dangerous to imagine such things. She’d already made that mistake six years ago, and look what had happened. “My child, or so you claim.”

“Listen to me.” She stepped forward, out of her doorway and onto the wide top step, not caring that it put her much too close to him again, even raised to his eye level. She shoved her finger in his face and she wished it was something more substantial, like a kitchen knife. “This is not about you. I understand that you must be feeling all kinds of things right now. I’m not particularly sympathetic, but I understand. Still, Damian doesn’t know you. You’ve been missing in action his entire life. It doesn’t benefit him in any way to be woken from a sound sleep so that a strange man can brood at him. And if it doesn’t benefit him, it’s not happening.”

Her voice had gotten loud there. Or maybe it only felt that way, as if it echoed back from the gentle movement of the palm trees and the thick, dark night pressing in against them. And either way, Dario did nothing but study her, as if he was assessing her weaknesses and looking for evidence to use against her. He probably was. She only acted glacial in short, controlled bursts. She’d long suspected that the truth about Dario was that, deep down, he truly was nothing but a block of ice masquerading as a man.

She didn’t know how long they stood there, with nothing but the tropical night between them and all around them, the breeze dancing over them as if it was playing tag with the moonlight.

Dario was the one to break the silence, his voice dark, yet calm. “Why did you bother to tell me about him if you were only going to keep him from me?”

If he could put on that calm act, she could, too. She made herself do it.

“I’m not keeping him from you. I’m simply choosing not to wake him up so I can parade him in front of you right this very minute. They’re not the same thing.”

“You planned all of this, didn’t you?” He sounded as if he was marveling at the very idea, but his blue gaze was frigid as it held hers. “You want to stab a knife in my ribs any way you can. This is revenge served cold, six years later, because I didn’t stick around to play your deceitful little games with you.”

Anais made herself breathe, even though her temper and her sense of injustice at the unfairness of all this roared inside of her. She didn’t know how she kept herself from hauling off and slapping him. Only that whisper of something else deep inside her, that worried what she’d do if she touched him again because she doubted it would be as violent as he deserved, kept her from it.

That and the little boy who slept even now only a few yards behind her, completely unaware that his life had irrevocably changed today. That nothing could ever be the same, because now Dario knew that he existed. His father finally knew about him. That made everything different.

“I’m not going to do this with you,” she gritted out when she could trust herself to speak. Not to scream at him as he deserved, but to speak the way Damian deserved his parents to speak to each other. If she’d learned nothing else from her own parents, it was that. “You’re the one who made yourself unreachable for six years, not me. You don’t get to show up here and throw your weight around because you’ve suddenly decided that there’s something worth paying attention to in this life you walked away from so callously.”

“So you are planning to use him as bait. There’s the calculating, manipulative Anais I know.”

“You can see him.” And it was for her to know how much she wanted to tell him the opposite, purely out of the kind of spite she knew made her a truly terrible person, down deep inside where she tried hard to hide it. “But it will be on my schedule, not yours. I decide he’s ready, not you. Do you understand me?” When he only glared at her, his face like stone, she continued. “This isn’t about your pride or your ego or your miserable existence, Dario. This is a little boy’s life.”

The air between them went flat and taut. Then electric.

Temper, history. Fury and need.

It seared through Anais, from her exposed arms all the way down to her bare feet. She saw the way Dario held himself, as if he was this close to putting his hands on her again, and what worried her was that she didn’t know if she’d push him away or pull him closer. The trouble with Dario was that she didn’t know herself at all when she was near him.

But he stepped back instead, and Anais had to confront the fact that she didn’t feel any sense of relief at that, the way she should. She felt...disappointed.

You are sick, she told herself in no little despair.

He raked a hand through his black hair, making it look even messier against the jaw he still hadn’t bothered to shave. She didn’t understand how that could make him look more attractive, not less. Or why she couldn’t seem to keep herself from noticing things like that at a time like this.

Or maybe she did understand, and hated herself for that, too.

Dario considered her for what seemed like days, and then he bit out the name of one of the grand luxury resorts further south on this side of the island in exclusive Wailea.

“Do you know it?”

“Of course I know it.”

Not that she’d stayed there, of course. The prices were astronomical, even by exalted Maui resort standards. And she’d hardly had a lot of call to stay at luxury resorts in the past few years.

“That’s where I’m staying.” He studied her for a moment. “I’ll expect you tomorrow evening at seven o’clock.”

“I’m afraid I have a...”

“Cancel it, whatever it is.” His full mouth thinned and the way his blue eyes glittered made her heart leap in her chest. It made her the liar he’d always claimed she was. “Don’t make me hunt you down, Anais. You’ll like it even less than I will.”

And then he melted off into the night. She heard the sound of a car engine turning over in the street, outside her line of sight, but she couldn’t seem to move. She stood there on her own front step for much too long, as off balance as if she was out at sea on a rickety boat, trying and failing to handle the swell.

He’d left her with nothing to do but furiously debate whether or not she planned to follow his peremptory orders.

Of course not, she told herself sharply, shaking herself out of whatever daze this was and walking back inside. It took a great deal more strength than it should have to keep from slamming the door shut, loud enough to bring the house down around her ears. Who does he think he is to issue commands? You don’t have to pay that man the slightest bit of attention!

Anais returned to the couch and tried to get back to the work she’d been doing, the work she needed to get done tonight, but it was no use. She was too...stirred up. Too uncertain and off balance, still.

He’s Damian’s father, a countering voice reminded her, as if she was likely to forget it. You owe Damian this, not Dario. Hammering out some kind of solution here helps him, and that’s what matters. It’s the only thing that matters.

Anais hardly slept that night.

She couldn’t get comfortable in her own bed. She checked on Damian more times in the night than she had since he was a newborn and she’d been terrified he might stop breathing if she relaxed her panicked vigilance even a little bit. He’d been so tiny and fragile for such a massive, lifetime responsibility and the blinding shower of love she felt every time she looked at him. She’d come to the conclusion that maybe she was the one who’d stopped breathing during those first, overwhelming months.

She hadn’t been entirely alone, thank God. Her elderly aunt and uncle had been the only bright spot in her family tree her whole life, and nothing had changed when Anais had come here to Maui with the shards of her marriage clinging to her like broken glass. They’d taken her in without question, the way they had back when she’d been a girl, desperate to escape her warring parents for a school holiday here, a summer there. When she’d finally admitted to them that she was pregnant, they’d taken that in stride, too. They’d helped her get on her feet and figure out a way forward as the single mother she’d never planned to become. And they’d been a steadfast, dependable presence in Damian’s life since his first breath.

Compared to some women, Anais knew, she had it good.

She reminded herself of that the next morning, when Damian woke up in his holy terror mode, in the full fury of all his five short years. She got his things ready despite his protests, wrestled him into something resembling an appropriate outfit for school, then had to cajole and threaten and bribe him into the car for a miserable ride all the way to drop him off.

She released him to his school with a muttered apology for unleashing a Damian in his most unreasonable and mutinous state upon them. Then she went into her law office where she was a senior associate for the single named partner and disappeared behind the mountain of paperwork on her desk. She told herself that she had no idea if she planned to go and see Dario as commanded. She told herself that repeatedly. But when her aunt called in the afternoon and asked if Damian could have one of his sleepovers at their house the way he did from time to time, it seemed like a sign.

“A sign that you should use the night to catch up on work,” she muttered to herself, scowling at her cell phone after she tossed it back down on the nearest case file. “Not gallivant about with the dangerous past.”

It wasn’t until she was back home that evening and finally able to clean up the evidence of Damian’s morning tantrum that she started to rethink that stance. She imagined Dario had visions of some appropriate movie child in his head, all serene smiles and quiet playtime with noninvasive toys under someone else’s cheerful supervision. That was a lovely daydream of a perfect little angel. She’d shared it herself before she’d become a mother. But it wasn’t reality and it definitely wasn’t her son.

She found she couldn’t wait to tell Dario so—and even a guilty look at the stacks of files waiting for her on her coffee table failed to sway her. The man who she suspected had sheets of ice where his heart should have been couldn’t possibly want a child, no matter what he might have said on her doorstep. Hadn’t he said so a thousand times when they’d been together? There was no reason that should have changed in all the time since. And Damian deserved more than a father who would, sooner or later, begrudge his very existence.

Anais had lived that bleak, miserable life. She wouldn’t condemn her own son to it. She wouldn’t.

The front desk was expecting her when she finally made it through the last of the summer traffic down through bustling Kihei and into Wailea, then followed the unobtrusive signs into the parking area of the exclusive resort. A staff member announced that Mr. Di Sione was waiting for her in one of the resort’s private, waterfront villas and proceeded to lead her there as if one or the other of them was visiting royalty.

Of course. Nothing but the best for Dario.

But if she was honest, wasn’t that part of the reason she’d found him so fascinating? He’d been a shot of controlled recklessness. Bright color in the middle of her black-and-white life. He’d been raised wealthy and indulged, and then he and Dante had made their own, personal fortunes while they were still in college. It had meant neither one of them had to pay any attention to the kind of boundaries other people had no choice but to obey.

And Anais had been feral, more or less. She’d raised herself in the crossfire of her parents’ endless wars, and she hadn’t had the slightest idea how to have fun, or fall in love, or be silly for absolutely no reason—all the things Dario had taught her.

Taught her, then taken away, as if all those things belonged to him and had only ever been on loan to the likes of her.

Anais got more and more furious as she walked, following the diffident staff member across one of the most stunning hotel grounds on Maui as the sun dropped toward the water, all sweeping views juxtaposed with sleek, modern designs that somehow evoked ancient Hawaii in the gathering dark—not that any of it registered. The truth was, she was lucky. She’d been an attorney for years now in one of the most beautiful places in the world. She liked her job, her clients and the life she’d built here. Practicing law was comfortable and it allowed her to take care of Damian and help out her aunt and uncle, too, when she could.

She was damned proud of those things. This was the life she’d built all on her own. Her parents had stopped even the pretense of any obligations to her the day she’d turned eighteen. Her husband had abandoned her seven years later, right after she’d finally learned to trust him. Yes, her aunt and uncle helped her as best they could and that had been everything to her at times, but ultimately Anais had made herself by herself.

Anais had never had Dario’s kind of money, however, and she never would. She’d spent a long time telling herself she was glad of that—that it was all the money he and Dante had made while they were still in college that had ruined him, in the end. It had made him expect too much from the world and everyone in it, as if he could make everything he looked at what he wanted it to be, simply because he wanted it that way. It had also trained him to see the very worst in people, as they schemed to get close to him and use him for their own ends.

She’d been arrogant enough to think she was the antidote to that, but it had turned out that once a man was poisoned, that was how he stayed. Unless the man in question wanted something different for himself. Dario had pretended he had, but he hadn’t.

In the end, he hadn’t wanted anything he’d claimed he did. Particularly not Anais.

And for some reason the exquisite four-bedroom villa that would have been more than suitable for a king and the whole of his royal court seemed to press that fact deeper into her as she found herself knocking at his door, the staff member having long since melted away into the exultant, flowered shrubbery festooned with torches and dancing with real flames against the sunset.

She knocked with a wide-open hand, loudly and rudely, and of course Dario didn’t rush to answer her. It gave her far too much time to stand there and think better of this. To wonder what she thought she might gain from acquiescing to his demands no matter what her reasons might have been.

And worse, what she stood to lose.

Nothing with Dario had ever been straightforward. They’d skipped regular dating altogether—having fallen hard into something far more intense neither one of them had dared name. Then they’d gotten married much too fast, each telling the other and maybe themselves it was a cool, rational decision based on Anais’s immigration status as a French citizen instead of that insane fire that had consumed them both in bed. Dario had told her very little about his family, except that his twin was the only one he truly cared about at all—and yet Dante had been openly suspicious of her from the start. She’d tried to ignore that, too swept up in her first year of law practice and the head-spinning reality of her first lover who was also the husband she didn’t dare admit she’d fallen head over heels in love with.

Maybe it wasn’t surprising that it had taken exactly one year for it all to fall apart.

There was nothing good to be gained by poking her fingers into those old wounds, she told herself then, scowling at the villa’s front door.

This is for Damian, she reminded herself. She chanted it a few times, just to make sure she was listening to her own words, and knocked again. Louder.

And this time Dario swung the door open and took her breath away.

It only made her that much more furious with him. She kept telling herself that, too, with even less success.

Dario wore nothing but a loose pair of linen trousers that hung low—much too low—on his lean hips and made it impossible to do anything but gape at that remarkable chest of his. She’d assured herself that he couldn’t possibly be as good-looking as she remembered, as perfectly formed, like something that ought to have been carved from marble and propped up in a museum. She’d had six years to decide she’d built him up in her head.

She hadn’t.

If anything, he was far, far better than she remembered, all flat planes of muscle and that ridged abdomen, smooth olive skin and a dusting of dark hair that arrowed down beneath those low-hanging, decadent trousers. Even his bare feet were gorgeous, big and inescapably male, and she hated everything about this.

Mostly, she hated that terrible yearning that ripped through her, tearing her wide open and making it impossible to lie to herself about it. She wanted him. She’d always wanted him. That connection between them had been everything to her, for a time.

There had never been anything as huge or powerful or all-consuming in all her life, until she’d held Damian for the first time in the hospital.

She’d been silly enough to think that connection was what had forged the true bond between them, back then. That their marriage had been conducted for all the practical reasons they’d agreed upon in their analytical way—for Anais’s green card, because Dario had liked the idea of a lawyer in the immediate family to handle the company he and his brother ran, etc. It had all made such sense on paper.

But the truth of it, the truth of them, had been what happened in the fire that raged between them. Always. At the slightest touch. At the ways they tore each other apart and put each other back together, night after night. The things they talked about in the cold light of day were their cover, their pretense. The nights were their truth.

That was what she’d told herself. It was what she’d believed. What she’d felt, deep inside, in that cold place no one else had ever touched.

Until he’d smashed it all into a million little pieces when he’d walked away from her without a backward glance.

“I hope you didn’t undress just for me,” she said, smiling faintly at him as if she found his bare chest—truly, one of the great wonders of the world, to her way of thinking, and she hated that she still thought it—embarrassing. For him. “I wouldn’t touch you again with a ten-foot pole covered in all your wealth and status. Look what happened the last time.”

CHAPTER FOUR

“STARTING RIGHT IN with the lies?” Dario asked.

And because she hadn’t let him into her house last night—which annoyed him a lot more than he cared to admit, and had gotten under his skin the more he’d thought about it—he blocked the doorway to his villa now. She could see how she liked it, and if there was a part of him that was ashamed at his own childishness, he ignored it.

He ignored a whole host of unfortunate truths, many of them making themselves known physically, as he gazed at her. “Touching me was never the issue, as I think we both know.”

She looked at him as if she pitied him, which made him want to...do all kinds of things he wouldn’t let himself do.

Yet.

“I was foolish and young back then,” she said in that prim voice of hers that had always, always, driven him crazy with lust and need. Today was no different, damn her. “I thought the package mattered a lot more than what was inside it. But people change.”

“Selective memory isn’t change. It’s a lie you tell yourself.”

“Happily, you don’t know me well enough either way.” She shrugged. If it bothered her that he hadn’t stepped aside to let her in yet, she didn’t show it. That, in turn, cranked up his irritation even higher. “I could have undergone a huge personal transformation. I could be lying through my teeth. Neither one has anything to do with the cold, hard fact of your paternity, does it?”

Dario had woken up at eight in the morning New York time, which was six hours earlier than here in this lost corner of the world. He’d spent a couple of hours on the phone and another hour or so on his laptop, and then he’d dealt with the restless anger beating at him by going for a very long run on a dark island road that wound down to beaches made of hard, black volcanic rock. He’d greeted his first Hawaiian sunrise with a swim in the shockingly warm sea, and then he’d come back to his villa and banged out a hundred furious laps in the significantly cooler pool, just to make sure he had a handle on himself.

Except he hadn’t.

He’d spent the day on a series of calls and video chats with employees all over the world, and then he’d gone on a second, much harder run up into the hills, and even that hadn’t done a damn thing.

Not when Anais appeared in front of him again.

She looked as effortlessly sexy as she always did, and he bitterly resented it. He resented her. She’d been beautiful yesterday on that remote estate. She’d been ridiculously appealing last night in nothing but a tank top and stretchy pants that had clung to every inch of her long, shapely legs. And today it was worse.

Much worse.

She’d put her hair up into one of those complicated, seemingly messy buns that he’d used to love to watch her create with her clever fingers and a series of pins she shoved into the masses of her silken hair seemingly at random. She wore a deceptively simple blouse in a soft cream color that made her skin seem to glow, tucked into a pencil skirt in a warm camel shade that should have been illegal, the way it clung to her lean curves and made her look even more feminine and alluring than she already was. Some animal part of him hated the fact she walked around like this. That anyone could see her. Even the delicate red shoes that clung to her feet and wrapped around her ankles annoyed him, sleek licks of flame that anyone could lust after the way he did—and likely had.

She looked elegant and cool and distressingly, achingly sexy. As untouchable as ever.

And Dario wanted nothing more than to dirty her up, the way he always had. The way he had from the moment he’d first seen her, looking like a faintly irritated librarian, prim and disapproving and ridiculously gorgeous in hushed Butler Library on the Columbia University campus, where he and Dante had been making entirely too much noise one winter afternoon. He couldn’t remember what they’d been laughing about, only that someone had shushed them—and when he’d looked up, he’d seen Anais scowling at him from behind a pile of books.

He’d had the sudden and nearly overpowering urge to mess her prim exterior up a little, get under her skin, see how straitlaced she really was. He’d wanted to peel back her winter layers and her offended expression and see what kind of woman lurked beneath.

Something inside him, in that swirl of heat that unfurled in his gut, had whispered he already knew.

He’d wanted to get inside her, badly. Right then and there. That longing hadn’t eased any, then or now.

And he was aware that the urge had nothing at all to do with the child she claimed was his, and everything to do with the madness inside of him that had already claimed him once.

“Be careful, brother,” Dante had said with great amusement when Dario had kept staring at Anais in that library, until she blinked and looked away, her cheeks flushing. “She’ll eat you alive.”

Dario hadn’t liked that. His easy relationship with his twin had never been quite the same after an incident with a woman they hadn’t known they’d both been sleeping with at the same time when they were younger. They’d forgiven each other, if not the woman in question—but Dario hadn’t quite trusted Dante in the same way as he had before. It had bled over into their business. Dario had been overwhelmed back then, fighting to figure out the future of the company in that year before they sold—and he hadn’t felt that Dante had been willing to shoulder his half of the responsibility. It had made him want to punch his twin right there in the library for even looking at the same pretty girl in a way Dario didn’t like. He’d shoved it aside then, but he hadn’t forgotten it.

Later, when Anais had packed up her things and headed out and Dario had made to follow her and chance an “accidental” meeting, his brother had outright laughed at him.

“Don’t blame me when she ruins your whole life,” Dante had said. “Which I can pretty much guarantee she will.”

“You have no idea what you’re talking about.” Dario had shrugged on his coat. He had not punched his twin. “It’s like your own, personal perversion.”

“A city full of women who would throw their panties at you if you smiled,” Dante had murmured, shaking his head. “They have. And yet you want to chase the one who disliked you on sight. Maybe I’m not the perverted one.”

Dario blinked now, astounded that the memories he normally kept locked away and inaccessible had taken him over like that. He wanted to think about his brother about as much as he wanted to think about his marriage. Meaning, he didn’t. More blame he could lay at her feet, he thought furiously.

He turned back into the villa and walked toward the kitchen area, where the hotel staff had left him a selection of fine wines. He heard her close the door behind her and follow him, those high red heels loud against the smooth floors, and he poured them both a glass. Red for him. White for her. The way it had always been, back then.

And he didn’t think he imagined the way she swallowed hard when he handed her glass to her, as if the memories were getting to her, too. He hoped they were as unwelcome as his were, and as uncomfortable.

“What is this?” she asked, but she didn’t put her glass back down.

He crooked a brow. “Wine.”

“You didn’t think to dress, but you had different kinds of wine delivered? What a fascinating approach to a meeting. No wonder ICE is doing so well.” She tipped her glass toward his chest. “Do you tantalize your investors and stockholders like this? Maybe put on a little cabaret number to seal the deal? Everything begins to make a lot more sense.”

He bit back the insulting words that flooded his mouth, because that was no way to play this game. And Dario had always been very, very good at games. He won them without trying very hard. He’d spent all day in heated conversations with his lawyers discussing the different ways he could win this one, too. Decisively.

But it was amazing how different the game looked to him when it was dressed like this, all womanly curves and that mouth of hers he could still taste against his.

That didn’t exactly bode well for what he had to accomplish here. But Dario ignored that with the ruthlessness that had allowed him to come into ICE and change the company from the ground up over the course of the past six years. He’d made it his. That was what he did.

“How does this work?” His voice was low, smooth. Appropriate, for a change. He was trying to make it seem as if he’d had time to calm down. To get his temper and his emotions under control.

To accept that this woman had kept his child a secret from him for five years.

Five years.

He told that tiny voice inside of him that knew he’d blocked her every attempt at contact, that knew he’d made contacting him impossible, to be silent. The point wasn’t what he might have done—he hadn’t had all the information she had. The point was what she’d done, and hadn’t done, when she’d been the only one who knew everything.

She took a sip of her wine, then smiled at him. Almost politely, as if they were cordial strangers at a cocktail party. “Because, presumably, I’m the expert on paternity issues?”

He eyed her a moment and reminded himself this was a game. That he needed to win it—and that meant controlling his temper. “Because you’re the lawyer.”

“How this works is, we talk,” she said. She stood on the other side of the marble bar that separated the sleek kitchen from the expansive teak-and-glass living area and gazed back at him. And if she was even remotely chastened, he couldn’t see it. “Rationally and reasonably, if we can manage it. We come to mutually acceptable arrangements.”

Dario was contemplating how much he loathed the fact that she still seemed so unaffected by all of this—and particularly by him, if he was brutally honest—when she tilted her head to one side.

“Do you think you can handle that?”

That sweet tone of hers with all that bite beneath it was better. It told him exactly where they stood. On the same uneven ground.

“If he’s mine...”

“If you say if one more time, this conversation is over. For good.”

He wanted to ignore that, but something in the way she watched him just then made him think better of it. Would she really walk out on him? He didn’t want to believe she could. And he really didn’t want to investigate why he thought that.

“I don’t know what you want from me, Anais,” he said after a moment. “You can claim the moral high ground. You can tell yourself that the fact I blocked your access to me is the issue here. We could argue about that for years.”

“I’d rather not.”

“It doesn’t change what I saw.”

He saw something flash in her dark eyes then, he was sure of it.

“You saw a man walk out of your bedroom buttoning up a shirt.”

“I saw my brother walking out of my bedroom with my wife,” he gritted out. He slammed his wineglass down on the counter, and he’d never know why it didn’t shatter and send red wine and glass everywhere. “Shrugging his half-naked body into one of my shirts.”

It took him a long moment to realize that while she did nothing but glare at him, with that otherwise unreadable expression on her face, she was trembling. Fury? Shame? Anger at being called out on her unfaithful behavior all these years later? Something as complicated as what surged in him—as much desire as what he desperately hoped was distaste? He didn’t know.

“Yes,” she said, after a minute. “That’s what you saw. You didn’t see Dante and me naked and writhing around. You didn’t even see us touching. You saw your brother changing his shirt, and you ended our marriage on the spot.”

But Dario had been angrier with Dante by the day back then. Dario had walked in and seen what he’d seen and it had all made so much sense. That tension between Dante and Anais that Anais had assured him was dislike. The distance between the twins where their business was concerned, that Dante had claimed was about different philosophies. All such lies and misdirection. This is the truth, he’d thought then, like a death knell inside of him. All his late hours, all his work, all the responsibility he’d been carrying—it had all been a ruse, to keep him out of the way, so these two people who supposedly loved him and hated each other could meet. In his bedroom.

It still made him furious, as a matter of fact, when he should have been over it years ago.

He thought she could hear it in his voice when he spoke again. “Is this where you think I’m going to beg you to tell me what was really going on that day? So you can spin some fairy tale for me?”

“Or tell you the truth.”

He didn’t quite laugh. “That’s never going to happen. Don’t be so naive, Anais. Or do I mean self-absorbed?” Dario shook his head. And though it wasn’t an entirely fair representation of what had happened, he continued. “Do you really believe you’re the first woman Dante poached from me?”

She swallowed hard enough that he could see it, and it didn’t help matters to focus on the delicate line of her throat and the sheer perfection of that collarbone he’d spent many a night exploring with his own mouth. It didn’t help at all.

“Damian is your son,” she said after a moment. “I’m not going to argue about it. You either believe that or you don’t, and if you don’t, there’s no reason for us to bother talking to each other.”

“Then what we need to talk about is what any parents in these situations talk about,” he said casually, as if this was an academic discussion with no painful personal history behind it. And as if he hadn’t spent entirely too long today on the phone with his own lawyers, running through various scenarios. “Visitation. Custody. Child support. The usual things.”

He thought she stiffened at that, or her dark gaze sharpened, but she only placed her wineglass back on the counter with a sharp clink and then folded her hands in front of her.

“Before you go too far down any kind of legal road, you should probably know that your name isn’t on Damian’s birth certificate.”

He hadn’t known he had a son a day ago, and yet hearing her say that made Dario want to howl at the sky. Break his glass and every other one in the villa. He didn’t know how he managed to keep himself from doing all of those things at once. How he sucked it all back in and tucked it away and managed to sound nothing but faintly icy when he responded.

“I beg your pardon?”

“If you’d like to claim paternity,” she said calmly, though her gaze was hard, “you’ll have to first prove it, and then, of course, pay all the back child support you owe me since his birth.”

“How mercenary.”

“Not at all. If you want to claim your son, you need to do something to make up for the fact you’ve ignored five years of his life. You can’t go back in time and be less horrible to his mother, more’s the pity, but you can pay. Maybe that’s all you’re good for, and that’s okay.” She smiled at him. It was not a nice smile. “Damian deserves a robust college fund out of this, if nothing else. It’s not mercenary. It’s an insurance policy.”

“Other terms come to mind.”

“You’re filled with all kinds of unpleasant terms, aren’t you?” She shrugged again. Dario was beginning to think that shrug might be the most infuriating gesture he’d ever seen. “That’s not exactly a surprise.”

“I never called you names, Anais, and I could have.”

Her dark eyes glinted. “Don’t sell yourself short, Dario. Your nonverbal communication was deafening.”

“To be clear,” he said when he could speak in an even tone, “you claim you’re not using the child as a pawn, but you are perfectly prepared to hold him for ransom. Am I getting that right?”

“He’s just a concept to you, Dare,” she said after a moment, and he wondered if she knew she’d reverted to that nickname only she had ever used. He didn’t let himself think too much about why he’d noticed. Especially when she was looking at him as if it hurt her to do so. “But to me? Damian is everything.”

She shook her head at him as if she found him deeply lacking, and there wasn’t a single reason in the world he should care what this woman thought of him. What her opinion of him was. Not a single, solitary reason.

More than that, he wasn’t doing this to hash out things between them. He told himself he didn’t care. This was about the child she’d hidden from him. That was the only reason he hadn’t flown back to New York the moment he’d had those damned earrings in his possession.

He’d made a plan and he had every intention of carrying it out to the letter, and it didn’t make one bit of difference what she thought of him or what she called him or anything of the sort. None of that mattered at all.

Why was he finding it so hard to remember?

* * *

Anais couldn’t handle the way he looked at her then, so she turned away and walked toward the open doors that led out to his private lanai, with its gloriously unobstructed view of the sea and the fiery red sun sinking toward the distant horizon. He had his own beach if he wanted it, at the far end of a winding little path. She could see the white sand gleaming in the last of the daylight, and the waves rocked gently against the shore as if it was doing it for them alone.

And somehow, she managed to wrestle that great ache inside of her into something more compact as she stood there and gazed out at the water, the sunset. Something she could breathe through. Something that wouldn’t betray her even further.

Dario was quiet for a long time, but she didn’t turn back to see why. She felt him approach, though she wasn’t sure she could actually hear him move, and then he was beside her, buttoning up a shirt made of the same lush linen as his trousers. It was also in black, and she didn’t know what was worse. Him bare-chested before her like a thousand desserts she didn’t dare touch, or him dressed like some kind of debonair lover, conjured straight up from the darkest part of the dreams she pretended she didn’t have.

Both, maybe.

“I’m sorry,” Dario said, and that was so shocking she whipped her head around to see if he was pulling her leg. But his moody blue gaze was focused on the sea, not on her. “I didn’t mean for this conversation to descend to that level. That’s not why I wanted you to come here.”

“I imagine you wanted to beat me over the head a little bit with your might and glory,” she said, her voice more bitter than she wanted it. More obviously affected. But she couldn’t seem to control it the way she should. “This villa has to be at least five thousand dollars a night.”

“Are you concerned about how I spend my money? I’m touched, truly.”

“Only if it affects Damian.” She made herself smile, as if this was an easy little talk. Or as if she was in some way light and airy herself. “That’s the beginning and the end of everything, isn’t it?”

She saw something move across his beautiful face, ruthless and determined, but then it was gone. She didn’t think she’d imagined it, but she couldn’t work out what his game was here, so she told herself it didn’t matter either way.

“There’s no need for us to fight, surely,” he said, his voice low. Something like agreeable, which she found instantly alarming. “Six years is a long time. I don’t see any reason why we can’t have a calm discussion about what’s best for Damian. We were rational once. Surely we can be again.”

And that was exactly what Anais had told herself she wanted. That was more than she’d dreamed would ever be possible with Dario. So why was it she didn’t quite believe him?

“I’d like that,” she said. And then, despite that lingering sense that this wasn’t real, she tried to be the generous person she thought she ought to be. The one she thought her son deserved. “I’d like Damian to get to know you, of course. But you do understand that he’s an entire little person all his own, don’t you? He came into this world on his own schedule and he’s stubbornly stuck to it ever since. If you have some fantasy in your head about an angelic creature who will gaze at you and call you Daddy and serve as some kind of appendage to your whims, that’s probably not Damian.”

“It didn’t occur to me that I would ever be a father until you told me I had a son yesterday,” Dario said in a voice that sounded a little too close to grim for Anais’s peace of mind. “I have no expectations that require modification.”

She realized how close they were standing then, and worse, how obvious it would be if she leaped away from him the way she wanted. How he’d read into that and worse—how he’d be absolutely correct in what he read.

Anais didn’t want to be so close to him she could feel the heat he generated, the way she did now, as if that black linen was a radiator even here in the tropics in August. She didn’t trust herself.

Around Dario, she couldn’t.

The sad truth was that she’d fallen in love with him a very long time ago. Not quite at first sight, but not long after, and nothing had changed that since. Not the way he’d broken the lonely heart she’d only ever shared with him. Not the way he’d abandoned her so cruelly, as if she’d been unworthy of a backward glance. Not the way she’d tried to hate him in all these years since, and failed, again and again.

How could she hate this man when she saw so much of him in her little boy’s face? In that bigger than life laugh that was one hundred percent Dario in her son’s body? It wasn’t possible. She’d thought she’d come to a place of acceptance with that a long time ago. But of course, that had been when she’d never expected to see Dario again.

She still didn’t want to stand this close to him. It made her entirely too aware of her own, eternal weakness where he was concerned.

“Great,” she managed to say now, and she eased herself back and put a little more space between them, the better to look him in the eye, as if that would cut him down to size somehow. “Then when he throws a full-scale fit on the floor because he wants to wear a blue shirt instead of a red one the way he did this morning, I’m sure you’ll handle it calmly.”

Dario’s mouth curved, and that wasn’t helpful. It only reminded her all over again how susceptible she was to him. How badly some part of her wanted to believe that this—whatever this was—was real. God, how she wanted to believe that.

“If I can handle fractious board members and morally dubious CEOs, one small child shouldn’t be a problem.”

“I’m glad you’re so confident.”

The air between them felt taut then. It shimmered like heat. Dario thrust his hands in his pockets in a way that suggested he wanted to do something else entirely with them, and Anais had to fight to conceal her delicious—and traitorous—shiver of reaction.

“I want you to come with me,” he told her. “Let’s eat a meal like civilized people. Let’s talk to each other.” That curve in his mouth deepened, and the truth was, Anais wasn’t strong enough to resist him. She never had been. And just then, with all his deep blue attention trained on her, she couldn’t remember a single reason why that should change. Why she’d want it to change. “Let’s do this the right way.”

CHAPTER FIVE

MUCH LATER THAT NIGHT, Anais pushed back from the table in the private corner of the resort’s outdoor restaurant and tried, yet again, to caution herself. To go slow, to keep her perspective—something.

The night had been perfect. Anais was a local, yet she felt like some kind of princess tonight, immersed in old Hawaiian magic on all sides. They’d been whisked to this romantic corner of the hotel restaurant, where there was nothing between them and the sea but a strip of volcanic rock, any other diners lost in the darkness behind them. Torches danced in the thick air all around, and the breeze tugged strands of hair free from her easy chignon to slide over her cheeks like a lover’s soft fingers.

But Anais had only ever had one lover, and his fingers were hard, tapered and demanding, no matter how soft his caress.

The meal had been exquisite. The typical Hawaiian fusion of unexpected flavors and marvelous tastes, artfully arranged and beautifully presented, and Anais tried. She tried to sternly keep her attention on her son, not on his father. She tried to withstand the insidious magic of all this grace and ease and quietly luxurious wealth, and the man who had made it happen. She tried her best to keep her walls high, to read nothing into any of this, to stay the glacier she should have been no matter how enticing each bite of food.

No matter the far more worrying beguilement of the man across from her.

Dario had undergone some kind of transformation during the walk from his villa to the restaurant. Gone was that harsh, unforgiving man she’d met at the Fuginawa estate yesterday. In his place was, if not the man she’d married years ago exactly, certainly the closest thing to him she could imagine after these six long years apart.

And what the sound of Dario’s laughter after all this time didn’t manage to do to her heart, the fine wine he kept pouring did to her head.

She regarded him from across the table now, watching the way the light from the flickering torch flames caressed his beautiful face and made him seem that much more like the many dreams she’d had all these lonely years. That much more the man she’d begun to think she’d made up from the start.

They’d talked about everything and nothing over their meal. She’d talked about Damian—who he was, funny things he did, the sort of stories that highlighted what a delightful little kid she thought he was, most of the time. Dario had talked about the work that clearly consumed his life, in a way that made it clear he was doing exactly what he should. He’d asked her about practicing law and how she enjoyed it all these years into it. She’d asked how he liked becoming so well-known in his own right, having nothing to do with his family. They talked as easily as they ever had, in and around all the submerged rocks and treacherous undercurrents that lurked between them, dancing over the surface of things instead of slamming into the obstacles.

It was all real enough, she supposed. Even...nice. It was lulling her into what she knew damn well was a false sense of security. What she didn’t know was what she could do to make her traitorous heart pay attention to warning signs and potential alarms when all it saw—all it wanted to see—was the only man she’d ever loved here with her at last, treating her the way he had when she’d imagined he might love her back.

“Why are you doing this?” she asked softly.

“Eating dinner?” He leaned back in his own chair. “I try to do it at least once an evening. It’s an odd personality quirk of mine.”

“No.” And it terrified her how much—how strongly—she didn’t want to do this just then. How terribly she wanted to simply drift off into this fantasy world where there was nothing but faint Hawaiian music on the sweet night air and where Dario, still her husband, looked at her as if he’d never hated her and never could. As if the six years of separation had been the dream, not what had preceded it. “You know what I mean.”

He didn’t answer. He stood instead, smoothing a hand over the front of his soft black shirt, and Anais’s heart sank. She’d ruined it, hadn’t she? Would it have really mattered all that much if she’d let this keep on going for another few minutes? An hour? If she’d let herself bask in this no matter how much of a dream it was? Who would it have hurt?

But she already knew the answer to that question. Not Damian—she’d protect him with her last breath. Only her.

Only and ever her.

And yet there was something about the sweet night air that made her imagine she could take it. That a few stolen moments with Dario would be worth whatever pain followed.

Dario stood beside her chair and she braced herself for him to say something hideous and cutting, to slap them both back down to that place they’d been in earlier. His face looked harder than before, no trace of that laughter of his that still split the night open with its rough joy and was clearly where Damian’s came from, but she made herself hold his gaze no matter how difficult it was. She owed herself at least that much.

His hard, beautiful mouth moved as if he meant to speak, but he didn’t. Instead, he held out his hand.

And Anais knew better. Of course she knew better. She’d been a single mother all this time, while he’d been off building empires and never looking back at all to see what destruction he’d left in his wake. She could have recited the reasons why this—any more time spent with him, especially time spent touching—was a terrible idea the same way she could rattle off pertinent case law when necessary at work.

Here, now, none of that seemed to matter.

Nothing seemed to matter except the way he looked at her over his outstretched hand, as if he’d command her to take it if he could but was instead waiting for her to do what he wanted because, deep down, he knew she wanted it, too. She had the strangest feeling he knew exactly what battles she waged inside her head.

And worse, she thought he could see straight through her and deep into her chest, where her poor, battered heart felt swollen and broken at once, all over again—as if this was all something new, these things he conjured up in her.

Anais took a deep, shuddering breath, and then couldn’t seem to keep herself from slipping her hand into his.

She didn’t gasp out loud at the instant electric surge, at that hot touch as his hard fingers curled around hers, but she thought he felt the jolt of it as it seared through her. He tugged her to her feet and she went to him willingly, and for a moment they stood there with barely a whisper of the sultry summer air between them.

Her shoes were high enough to put her almost at eye level with him, and that made her veins thrum with something that was half music, half delight. His blue eyes looked much too dark, especially when they dropped to her mouth, and she felt that same wild current in him, too, lighting her up from the place their hands were clasped together.

Dario stepped back, though he kept hold of her hand. There was a rueful curve to his mouth and a hard hunger in his gaze, and then he started to walk, pulling her along with him so she fit there at his side.

It took Anais much too long to realize they were weaving their way through the tables of the restaurant she’d forgotten was there. She felt as if she was walking through a dream, or as if the only real thing in the world was the way his fingers held hers tight and their palms touched. As if everything she’d ever felt about this man was boiled down into that tiny little touch, almost innocuous, and yet...not. At all.

The band kicked into a typical Elvis cover, syrupy and deeply Hawaiian, and Dario stopped walking when he reached the line of high palms that rustled there on the outskirts of the restaurant. The singer spoke of wise men and fools, and as Dario tugged her around to face him, Anais knew without a shadow of a doubt that she was very much the latter.

“I can’t help it, either,” he said in a low voice as he took her in his arms, and it took her a moment to realize he was responding to the famous song, not the words she didn’t think she’d said out loud. “I’ve never been able to help myself when it came to you, Anais.”

And it would have taken a far colder and harder woman than she was to pull away from him then. She didn’t even try. Anais had never been the glacier she thought she should have been with him, not even all those years ago when she’d known she should have resisted him and hadn’t. She wasn’t sure she had it in her.

Certainly not when Dario was so close to her in the late-summer dark, his strong arms closing around her as he pulled her flush against him.

It was the middle of the night, she told herself, and she was pretending to be the kind of woman who had dinner with a man like him at all, much less at a stunning resort like this, and who cared if she’d actually married him in a different life? Those quick, painfully bright and deeply hurtful years seemed as if they’d happened to someone else. Surely nothing that happened in the lush dark here, on an island tucked away in the Pacific Ocean so many miles from anywhere, counted.

And she’d been alone so long. So deeply, profoundly alone. Before her marriage and after it. She’d been strong and she’d been brave. Too damned much of both, because she’d had to be to survive her childhood, her lonely early adulthood, the end of her marriage and her new role as Damian’s mother and sole source of support. Her whole life had been a series of had to be.

Anais wasn’t an idiot. This man had abandoned her. The likelihood was he’d do it again, probably before dawn. But she wasn’t the naive creature she’d been back then, so shocked and destroyed when he’d turned on her, and the only good thing about that was that he wasn’t likely to surprise her with that kind of betrayal a second time.

She didn’t have to trust him to want him.

And she’d always wanted him. He was the only man who had ever touched her, the only man she’d ever let close to her, the only person she’d ever let inside. No matter how many dates her aunt and uncle and well-meaning friends had sent her on, no matter how many nice men had said nice things to her, no matter how many times she’d told herself that she wasn’t really married despite the fact she also wasn’t divorced—she’d never been able to bring herself to let another man close. She’d never let them know her at all, much less put their hands on her.

She missed it. She missed him.

He’s still your husband, a dangerous voice inside of her whispered, as seductive as the whole of this long, perfect evening. Whatever else happened between you, you loved him once. Maybe he loved you, too. Maybe nothing else matters but that.

So she swayed closer to him and told herself it didn’t matter what happened later. Tomorrow, two weeks from now, whenever. Nothing mattered but this. Here, now, where nobody could see them and no one would know.

She was so tired of being so alone. Maybe that made her weak. She decided she didn’t care what it made her. Not when he could make it all go away.

He could. She knew he could. He’d made whole cities disappear with a laugh, the whole world with a kiss. He was far more magical than he deserved to be. She just wanted to taste a little of that oblivion again.

Hell, she’d earned it, hadn’t she?

Anais reached up and wound her arms around Dario’s neck, angling herself against him. His hands moved up and down the length of her spine in a lazy rhythm, tracing her. Relearning her. Sending a wild heat spiraling all through her until it pooled between her legs, a swollen, delirious ache.

And she was the one who lifted herself up and pressed her mouth to his.

She kissed him with all those dreams she’d kept pent up inside her across so many long years. She poured all the rants she’d aimed at her reflection instead of to him into it, all the tears and the fear and the loss. She kissed him with her broken heart and her new mother’s terror. She kissed him and she kissed him, lonely and resolute, as strong as she was afraid, two sides of the same coin.

Finally, all these years later, she kissed Dario goodbye.

And he let her.

He slipped a hand around to the nape of her neck and he met her, as if he knew exactly what she was doing, what this was.

Anais was shaking. That might have been a tear that scraped its way down her cheek. She didn’t care. This was a bloodletting. A ritual of loss and leaving, six years overdue.

And when she was finished, she pulled back, not exactly meaning to rest her forehead against his as she gasped for breath. But she didn’t pull away when she realized she was doing it.

“Better?” he asked in a rough voice that hardly sounded like his.

It didn’t occur to her to tell him anything but the truth, as if the Hawaiian night that brushed against her skin was its own kind of confessional. “No. Not really.”

“Good.” A small laugh, entirely male, snaked its way down her spine and made her shiver. “My turn.”

And then he hauled her mouth back to his, and took control.

* * *

Dario should have felt triumph wash over him. He should have been wild with his victory, with a sense of accomplishment. He’d set out to seduce his errant wife and he’d done it.

But all he could concentrate on was the taste of her mouth beneath his, and better, the way she pressed her sweet body against his. Her breasts underneath that soft cream silk were like torture against his chest. Her arms were around his neck as she arched into him and it still wasn’t close enough.

He couldn’t get close enough no matter how he kissed her, and he couldn’t pretend what he was feeling then had anything to do with revenge.

Dario shoved that unnerving truth aside and threw himself straight into the lightning storm instead.

He took her mouth with a ruthlessness that might have concerned him if he’d let himself consider it too closely, but he was lost in the storm. The electric burst of sensation between them. There was nothing but this slick perfection, the tangle of her tongue with his, the sensation of Anais in his arms again at last. It didn’t matter why or how or what needed to happen next.

It only mattered that he possess her, totally. Now.

Forever, some traitorous part of him whispered.

Before he lost her all over again.

He didn’t know how he managed to pull his mouth from hers when it was the last thing he wanted. He hardly heard the band as they rolled easily into another song. He barely knew where they were and he didn’t much care. He only knew he needed her naked and that no matter how accommodating the resort had been so far, they’d likely take a dim view of it if he stripped her here and lost himself in her against the nearest palm tree.

Which meant they needed to go somewhere else.

Immediately.

Dario swept her up and into his arms without a second thought. He begrudged every step he took as he held her high against his chest and strode down the path toward his villa. Every second that he wasn’t deep inside her, braced above her, wrapped around her the way he ought to be, was torture. The weight of her against him wasn’t enough. The way she looped her arm around his neck was little more than a tease. The way she tipped back her head to watch him with that solemn expression that did nothing to hide the stark, unmistakable need in her gaze made the hunger inside of him threaten to take him to his knees.

It wasn’t until he’d shouldered his way back into his villa, striding across the living room and into the sprawling master suite, that he faced the fact that he wasn’t acting according to his hastily hammered out plan at all. This was no deliberate seduction, designed to tear her into a thousand pieces and leave her inert and destroyed and unable to lift a finger to stop what happened afterward. This was mutually assured destruction, and he had no idea what the hell he was doing.

He knew he should back off. Stop this right now. He set her down on her sleek red shoes at the foot of his platform bed and forced himself to let go of her. This was the perfect moment to rethink. Regroup. He wasn’t in control here and that was unacceptable.

But he couldn’t seem to care about that.

Because all these long years after he’d given up imagining any way it could ever happen again, Anais was standing there before him. Her smooth perfection was once again marred by his own hands, and he was so hard it bordered on pain. He reached over and dug his fingers into her thick, black hair, pulling on the bun so the pins scattered everywhere as it all tumbled down to swirl around her shoulders. Her lips were full and lush and faintly swollen from his. Her soft blouse looked crumpled against her breasts.

He still loved it as much as he always had. He was the only one who’d ever seen her like this...

No. A cold voice in his head stopped that line of thought. Not the only one.

And the fury that rose in him at that was nothing new, but the way it wound itself around all that need and hunger was. It rolled and twisted all over each other, becoming something new. Something darker and wilder.

He didn’t want to think about it. He didn’t want to reason it through.

He just wanted her.

God help him, but he’d never stopped wanting her.

As if she could read the turmoil inside of him like a book, a faint shadow moved over her lovely face and a line appeared between her brows.

“Dario?”

He didn’t want to talk. He didn’t know the difference anymore between his hunger and his fury, his sense of betrayal and his mounting need; he only knew that there was a single cure. He didn’t want to think about the implications. He told himself that it didn’t matter what he felt while this was happening, as long as in the end it achieved the desired result.

Dario had never believed that the ends justified the means—hadn’t he learned that when he’d uncovered all the shifty practices his former silent partner in ICE had signed off on before he’d started there?—but here, now, there was no other way. He refused to allow himself even a moment of regret.

He realized he was staring holes through her when Anais shivered slightly, but the truth of things was the way her nipples poked hard against the soft silk of her top, telling him everything he needed to know about her own need. Her own hunger that had always matched his own. Dario concentrated on that now. He moved closer to her, indulging himself. He traced the stiff little peaks with his fingers, rubbing the silk against her own flesh and smiling slightly when she let out a moan.

Anais let her head fall back, and another beast roared in him then. Pure lust. Sheer desire. He stopped trying to pretend there was anything else inside of him—anything else that mattered. He buried one hand in the fall of her hair and got his lips on the line of her throat, tasting her. Testing the firmness of her skin. Reveling in the scent of her, as delicate and uniquely her as he remembered. With his free hand he tugged at her blouse, until he was forced to let go of her hair to tug it the rest of the way over her head.

Her arms were still up in the air when he put his mouth back on her, and he felt as well as heard the way she shuddered into him with a ragged sound. Her small, perfectly formed breasts were as exquisite as he remembered them, and he was delighted to find she still didn’t bother with a bra. That meant it was as easy as a memory to hold her where he wanted her with his hands curved over her shoulder blades, and then to get his mouth on one dark-tipped breast.

Then he sucked. Hard.

Anais made a tiny noise that Dario hadn’t realized had haunted him for years, that small sound of greed and yearning. And the taste of her was impossibly addicting, sweet musk and a hint of salt against his tongue. He moved his mouth to her other breast to be sure, using his tongue and the hint of his teeth until she was moaning out loud with her head thrown back, her hands gripping his biceps as if she wanted to leave her fingerprints behind on his skin.

He stepped back, then spun her around, so she was braced against the foot of the bed with her bottom in the air. She was still as beautifully formed as he remembered her, and he told himself that wasn’t a stab of something like pain he felt. It wasn’t loss. He focused on the silken line of her back, the indentation of her spine and the flare of her hips. He couldn’t stand the obstacle of her skirt and reached over to unzip it, pulling it from her until it pooled at her feet and she was left in nothing but those wicked, cherry red shoes and a thong in the same bright color.

Dario thought he might explode right there.

Instead, he shrugged out of his shirt and kicked off his trousers, then moved behind her, reveling in the harsh sounds of her uneven breaths in the quiet room.

“What about my shoes?” she whispered when he smoothed his hands over her hips, as if he was trying to memorize them anew, imprint them into his palms.

“Leave them on,” he muttered.

And he lost himself in her. He threw the past out of his head and he simply drowned in her the way he wanted to do. The feel of her warm, soft skin beneath his hands. The noises she made, tiny gasps and sweet moans, all leading to that critical point where her breathing became panting instead.

He flipped her over, then tossed her farther up the wide mattress and followed her down. He kissed her again. Deeper, wilder. And this time it didn’t matter where they were. This time, he didn’t have to stop.

Dario couldn’t imagine there would ever be another night with her, not after what he planned to do tomorrow. And this wasn’t like the last night he’d spent with her six years ago when he’d had no idea that she was betraying him or that it would be the last time he’d get to touch her. This time he was ready.

This time, he knew exactly what he’d be missing and how much it would hurt, loath as he was to admit it to himself.

So he kissed her like a drowning man, and when he couldn’t take any more of it, he moved to lavish attention on her breasts again. And when she was writhing beneath him, her arms thrown over her head in abandon and her back arched high, he moved even lower.

He trailed fire over her belly, then moved over that bright red thong at last. He pulled her long legs over his shoulders, then used his own width to keep her thighs apart. He liked the way she trembled, the way her breath sawed in and out of her and how she came up on her elbows to watch him.

Dario caught her gaze for a moment. If he didn’t know better, he’d have believed that sheen of vulnerability in her dark eyes, that faint hint of emotion in her full lower lip. If he was still the fool he’d been, that might have ripped him apart. He could feel something hollow inside of him, as if it had.

But that was nothing more than another ghost, and there was no place here for that.

There was only tonight. There was only this.

Sex, he told himself harshly. Nothing more.

And then he pressed his mouth to the V between her legs, covered in that red lace, and made her call out his name.

She shook beneath him, the sharp heels of the high shoes digging at his back, and only when she made that high-pitched sound he liked too much did he tug the bright red thong aside, and lick his way into her heat at last.

* * *

He was like a storm.

Anais couldn’t catch her breath, couldn’t recover. Couldn’t do a single thing in all the world but lose herself in the tumult and fire of Dario’s wicked, masterful mouth against the part of her that ached so hot and needy she worried it might actually kill her. Or he would, and she doubted she’d mind.

He built up that fire, using his lips and tongue and the scrape of the jaw he still hadn’t shaved. It was as if he’d plugged her into an electrical outlet. She hummed. She burned. She burst into flame again and again.

She dug her hands into his hair and held on while he licked her straight over the edge and into oblivion.

She’d almost forgotten the shattering. The sweet splintering. The monstrous ache that only Dario could ease, and the terrible need that only he brought out in her and only he ever assuaged.

And when she came back to herself he was already moving, tugging her thong from her legs and pulling her shoes from her feet, throwing one and then the next aside. She thought she heard them thunk against the hardwood floor, but then again, perhaps it was only her poor heart as it beat hard against the cage of her ribs and left her feeling a delicious sort of helpless as she tried to slow her breathing.

She couldn’t seem to move. Or think. Or care too much about her inability to do either. One tremor chased another, leaving her boneless in the center of his bed. She heard the crinkle of foil that told her he was sheathing himself and then Dario was crawling over her, hauling her with him into the center of the bed before he propped himself above her on his elbows.

And for a searing moment, all he did was gaze down at her.

His face was drawn and his blue eyes glittered dark with the same passion she could feel sweeping through her, as bright as if she’d never broken apart beneath his talented mouth. As if he’d never thrown her over that cliff once already.

She moved then, lifting the hand that had once worn his ring so proudly and placing it against his beautiful face. She didn’t speak. She wasn’t sure she could. She didn’t know what on earth she’d say even if she could find the words.

Dario reached between them and positioned himself at her entrance, never shifting that intense blue gaze from hers. And then slowly, so slowly, he pushed himself inside her. Inch by glorious, impossible inch.

At last, she thought, at last...

Still he continued to slide himself into her as if he had all the time in the world to let her body accommodate him, for her channel to stretch to fit him. She couldn’t help but remember their first time, when she’d been so scared and overwhelmed and in love with him. And he’d taken his time then, too. He’d built that wildfire between them higher and higher, thrown her into bliss twice, before he’d moved to claim her completely.

Just like now, he’d gone slow. So slow. So that his possession had felt inevitable. So that she’d shook beneath him, craving him, desperate to feel him sheathed inside her as far as he could go.

She didn’t think she was the only one remembering that faraway night, the two of them wrapped up in each other in his Manhattan bedroom with the whole great city a glittering flame outside his window. Anais had clung to him and welcomed him and found herself in him, and nothing had ever been the same after that.

So, too, would nothing be the same after this. But at least she knew that now. She wasn’t that overawed virgin anymore. She knew exactly what she was doing.

If she kept telling herself that, maybe it would eventually be true.

Dario settled himself completely against her, stretching her. Anais could see the tension that corded his neck and made his arms like granite. She could see the mad glitter in his eyes that reminded her of the whole of Manhattan outside that window in his old apartment, and she could feel him, bold and male and uncompromising, so deep inside her it was hard to tell which one of them was which.

As if it was her first time all over again, she felt moisture gather in the corners of her eyes. And the way she had then, she moved her hips experimentally, to see if it made him blow out a breath the way it had before.

When it did, that mouth of his crooked up in the corner.

“This is no time for games, Anais,” he told her in that gorgeously dark voice of his that swept through her like a new caress, setting her alight.

And only then did he begin to move.

He set a hard pace, and she met him. He dropped down to take her mouth again, slipping his hands beneath her bottom to lift her and hold her precisely where he wanted her as he thrust into her.

She clung to his shoulders and she wrapped her legs around his hips and she knew this dance. She knew precisely how they fit together, exactly how they moved. As if they’d been made for this. As if no time had passed.

And it took no time at all, or it took a lifetime, before Anais was strung out on that same high cliff all over again. She heard her own voice calling out wordless prayers into the dark, and she heard his low laugh, and then she was shattering all around him all over again.

And this time, he followed her over the edge—and she was sure she heard him shout her name as he fell.

CHAPTER SIX

ANAIS WOKE TO find the sun streaming across her face and the sound of the surf in her ears. She blinked in all the brightness and then sat up too quickly, taking in the vast room, the sleek furnishings, the astonishing softness of the dizzyingly high-thread-count sheets against her skin.

She wasn’t particularly surprised to find herself alone. She wasn’t necessarily happy about it, of course, but she couldn’t claim she was surprised. No matter the places they could take each other in bed, out of it she and Dario seemed destined to do nothing but hurt each other.

Over and over again.

Anais moved very slowly, very carefully, to the edge of the bed and was faintly disappointed that nothing sang out in pain as she did. No twinges or tugs to remind her in that raw, physical way of how she’d spent most of the previous night, or with whom. Nothing that would last.

She told herself that was better. Memories were bad enough. They could lurk about for years, as she knew all too well. They snuck into the corners of things and blended into the shadows. They could ruin a woman without her even realizing it, popping up in dreams whenever she closed her eyes and making her unwilling to even consider moving on the way she should. No matter that he had, and years before.

But this was neither the place nor the time to worry about the ways Dario would likely haunt her now. Besides, she’d had six years to find a way to handle it before and she’d managed it. This would be no different. She’d be fine.

Eventually, she assured herself, you’ll be perfectly fine.

Her clothes were draped over the chaise in the corner near the open glass doors, the screen letting in the ocean’s song and the summer sunlight but none of Hawaii’s less pleasant realities.

Reality is better, no matter how unpleasant, she told herself firmly as she dressed. This place—Dario—it’s all a fantasy that has nothing to do with you or your actual life. It never did. It all might as well be another dream.

That made her feel better—or at least ready to face him. She raked her fingers through her hair, letting it fall where it would and happy that it conformed to its usual sleek, straight, depressingly unchangeable style without her having to do anything more than that. She’d never before realized how lucky she was to have such hair that allowed her to look a lot more pulled together than a woman wearing last night’s outfit should.

She slipped her shoes back on as if they were armor and she then squared her shoulders before she pushed through the door and marched out into the vast living area prepared to do battle—but it was empty.

That confused her. It seemed so unlike him. She stood there for a moment, listening for the usual sounds that indicated Dario was near—the brusque clicking of the keys on his laptop, the sound of his voice issuing orders on the phone. But there was nothing. The villa was hushed. Still.

Empty, she thought. But she couldn’t quite believe that.

There was what looked like a stack of papers on the kitchen counter, but she ignored it as she walked to each of the bedrooms and looked inside. Each was as beautifully decorated and as empty as the next. He wasn’t in the little den with its massive flat-screen television, or in the separate office space equipped with a massive steel desk. He wasn’t on the lanai or out on his secluded beach. He wasn’t in the private pool on the far side of the villa, either.

He was gone.

Almost as if he’d never been here on Maui at all.

And Anais could admit it. It surprised her. And, more than that, felt a lot like a slap. The hurt feelings were silly, she recognized, but the other feeling bubbling up inside of her was a complicated sort of disappointment—as if she’d wanted what would likely have been another tense, unpleasant scene with Dario.

“Surely not,” she murmured to herself, her voice the only sound in the villa.

She shook her head as she crossed the living area again, amazed at herself. At her own capacity for self-delusion and what amounted to self-harm. And she knew—she knew—there was a storm waiting there in the distance, bunched up on the horizon, dark and menacing. Thunder rolled deep inside her and the skies were threatening and low, but she was ignoring all of it. She was refusing to play through the images in her head of last night’s abandon.

The way he’d touched her, the ways she’d tasted him—no.

She was pretending everything was fine—that she was fine. She was pretending that she could handle what she’d done last night and the fact he’d disappeared this morning, even though she’d half expected he would. She was desperately pretending she couldn’t feel that cold harbinger wind on her skin, making every hair on her body stand on end, letting her know in no uncertain terms that there was no outrunning the storm—the terrible reckoning for all her recklessness—that was headed straight for her.

But maybe she could delay it awhile. Just a little while.

At the kitchen counter, she picked up the bag she’d forgotten she’d even brought with her last night and pulled out her car keys. And she couldn’t help but glance over at the stack of papers, which it took her a beat or two longer than it should have to realize was actually a legal document.

With her name on it.

Her stomach flipped over, then plummeted straight down to her feet.

She reached over and pulled the papers toward her, and felt something like frozen solid as she scanned the first page. Once. Twice. It was only the third attempt that she was able to really, truly comprehend that she was looking at divorce papers.

Divorce papers for her and Dario, to be precise.

All drawn up and ready for her signature, demanding the divorce on the grounds of Anais’s infidelity and naming his brother Dante as her lover. Just as he’d promised before in what she’d truly believed was simply a hateful, throwaway comment.

It took her another long moment to realize she was shaking. That the words were blurring there before her on the page.

There was a single sticky note attached to the last page, where the line for her signature sat, blank and cruel, next to the bold dash of Dario’s name in an offensively bright blue shade of ink. The shiny yellow note contained nothing but a phone number with a New York City area code.

Dario’s, she was certain. Not that she could understand why he’d left her divorce papers and his phone number. It didn’t make any sense.

That terrible storm drew closer, the thunder growling ferociously at her as it came. She could feel the leading edge of the rain, battering at her where she stood...

Her phone began to ring in her bag, forcing her to breathe. To look away from the papers and that damned phone number. To shove back that storm as best she could. She tried to gather herself as she rummaged in her bag, and she’d at least taken a few calming breaths by the time she pulled out her smartphone to see her aunt’s number on the screen.

“Bonjour, Tante,” she murmured as she answered it, trying to sound calm. Normal. In one piece.

“Is Damian with you?” her aunt demanded in panicked French, without bothering to greet Anais at all, which could not have been more unlike her.

And Anais forgot about storms and papers and everything else.

“What? Damian? No—”

“The school just called,” her aunt told her, her voice a streak of high-pitched upset, hardly intelligible. “I don’t know how to tell you this, but he’s gone. He went out with the other children for their midmorning recess and he never came back in. They’re going to call the police, but I said I’d check with you—”

And that was when she understood. The harsh truth fell through her like a guillotine, swift and gleaming and lethal.

Dario’s change in behavior last night. The abrupt switch from antagonist to lover. His absence this morning, the divorce papers, the damned phone number.

He’d planned the whole thing.

Including and especially her sensual surrender to him in bed, not once or even twice, but three times before she’d dropped off into an exhausted, dreamless sleep in the blue light before dawn.

“No, Tante,” she managed to say. She would never know how she managed to keep herself from breaking down, right there on the phone. “Tell them not to call the police. Tell them it’s fine. I know where he is.”

“But, Anais—”

“I’ll explain everything when I get home,” she managed to grit out, and that wasn’t a lie. Not exactly. Though she had no idea where she’d start.

She ended the call with her aunt and yanked the divorce papers toward her, flipping through the pages with numb fingers until she reached the signatures and that scrawled taunt of a phone number. It took her two tries to enter it correctly because her hands shook so badly and her thumbs seemed suddenly twice their previous size.

It rang. Endlessly. Anais thought she aged a thousand years before she heard the line connect and then Dario’s smooth, calm voice, as effective as a gut punch. She doubled over, right there at the counter.

“Anais.”

“Where is he?” Her voice was rough. Terrible. “What did you do?”

“He’s perfectly fine,” Dario said coolly. “He’s happily watching a movie on his tablet.”

“I told you I’d let you see him, you bastard. You didn’t have to take him during recess! The school were going to call the police until they realized you were his father!”

“Go ahead,” Dario invited her, and he didn’t sound particularly cool any longer. “My son and I will be in New York in approximately ten hours. My entire legal team looks forward to handling the issue, however you choose to address it.”

She couldn’t make her trained legal brain work the way it should. She couldn’t think.

“Dario, you can’t—”

“I can and I did.” His voice was the harshest she’d ever heard it. Worse than a stranger’s, judgmental and cruel. “You never should have hidden my child from me, Anais. You reap what you sow.”

And then, impossibly, he disconnected the call.

The smartphone fell from her hand and clattered against the hard marble, but she was already racing around the counter to pitch herself against the sunken sink and lose the contents of her stomach right there. Once. Again.

For a moment she thought her knees would give out. She could see herself in her head, sliding to the floor in a kind of puddle of despair and staying there until the hotel’s housekeeping team swept her out with the trash. Her breath came hard and harsh, loud against the sink’s hard walls.

But her knees didn’t give out, somehow. Slowly, surely, she straightened. She braced herself against the sides of the sink and then she ran the water cold. She splashed it on her face and rinsed her mouth and slowly, slowly fought back the panic so she could think this through.

Dario wouldn’t hurt Damian. That was the most important thing. He might be a terrible bastard to her, but he wasn’t a monster. The worst-case scenario was that her baby might be scared, might want her and not be able to find her—she let out a ragged sob at that thought—but Dario had nothing but stacks of money at his disposal. Damian’s physical and material needs would be met, no question.

She tried to take a moment to feel thankful for that. To remind herself how many women—many of whom she’d had as clients as part of her pro bono work on the islands—couldn’t allow themselves that same confidence in their exes.

But the thought of her little boy afraid, however well Dario might treat him, made her shake again. She fought it back, and that dizzy, swimming thing in her head that was so much worse than a mere sob...she thought it might take her to the ground, after all.

But it didn’t. She didn’t let it.

She’d been prepared to do what she could to ease Dario’s access to Damian. She’d wanted her son to have his father in his life, no matter her complicated feelings about that father. Despite what he’d thought, she’d never wanted to conceal Damian from him in the first place. She shouldn’t have slept with him, certainly, but that was a minor misstep, all things considered. She wasn’t sure she’d have forgiven herself for succumbing to that old addiction so easily, but she’d have handled it, somehow. She still would have done what she could to make things work well enough that Damian and Dario could build some kind of relationship between them.

He, meanwhile, had deliberately misled her and then kidnapped her child.

Which made what she had to do easy, she decided then and there, braced against an unaffordable sink in this outrageously luxurious resort villa on the edge of the vast, uncaring Pacific.

It felt a little bit like a death, but it wasn’t. It was a declaration. He’d made it, but she could answer it—and much, much louder.

Dario wanted a war, apparently.

And this time, she’d damn well give it to him.

* * *

It should probably not have come as a surprise to Dario that the child—his child, if any of what Anais had said to him in Hawaii could be believed—was an utter terror.

There was no other word for it.

On the fourth day of his surprise fatherhood, Dario stood in the foyer of his sprawling Upper West Side penthouse apartment with its three stories of sweeping views over Central Park, and watched the little demon who supposedly bore his DNA run in screaming circles for no apparent reason, putting priceless artifacts at risk with each lap around the expansive living room.

“I don’t understand why you haven’t handled this,” Dario said coldly to the nanny who’d come with the highest of references from the most prestigious Manhattan agency, which normally boasted a waiting list years long. “Why you haven’t done whatever it is I’m paying you to do to stop this kind of insanity at six-thirty in the morning.”

“I’m a nanny, Mr. Di Sione,” the woman replied crisply, with the hint of an English accent Dario was ninety percent convinced she faked for effect and her arms crossed over her ample bosom. “Not Albus Dumbledore.”

The tiny creature, who was, as far as Dario had been able to tell, made entirely of howls and fists and a boundless, terrifying energy, stopped of his own accord then and shouted something incomprehensible at Dario.

“Can you translate that?” Dario asked the nanny in the same cold tone. “Because if you can’t, I might as well fire you and locate a zoologist.”

“I’ll handle him,” the woman said with a sniff.

“See that you do,” Dario gritted out, and then he stalked for the door.

None of this was going according to plan.

You do understand that he’s an entire little person all his own, don’t you? Anais had asked him back in Hawaii. If you have some fantasy in your head about an angelic creature who will gaze at you and call you Daddy and serve as some kind of appendage to your whims, that’s probably not Damian.

It was definitely not Damian.

“Go to hell,” he gritted out as he stabbed at the button of his private elevator, and he hoped Anais heard that, wherever she was. Lying in a heap on some Hawaiian floor, he hoped—and he told himself that pang he felt at the thought was the thrill of his victory over the woman who had wronged him, not something a whole lot more like shame.

He felt slightly more in control when he got to the ground floor of his building and pushed his way out into the sweltering heat of another Manhattan late-summer morning. He waved off his driver and walked instead, thinking the exercise would clear his head. Something had to, or he thought he might implode.

The child—his son—was only part of it. The truth was, he’d expected Anais to appear on his doorstep within twelve hours or so of that morning-after phone call, and she hadn’t. He didn’t know what to make of that. Or, to be precise, one irrepressible part of his body knew exactly what to make of it now it had tasted her again—it counted this as an unacceptable loss and wanted her even more—while the rest of him was as close to confused as he’d been in years.

Not confused, exactly, he corrected himself as he strode down Central Park West toward the ICE headquarters farther south. He was only dimly aware that the other pedestrians cleared the way before him, which probably meant he was scowling ferociously. But he refused to call it confusion, this heavy, spiked thing in him. It was anger. It was self-righteous indignation, and he’d earned it, by God. It had nothing at all to do with the bright images of their night together that coursed through his head and made him worry he might embarrass himself in the middle of corporate meetings. Nothing to do with that at all.

It came down to one simple point, he told himself as he walked toward his office. If it was all right for Anais to raise their child without him, well, then, that must mean it was all right for him to do the same thing.

Even if the child in question appeared to be the spawn of the devil on an extended sugar high.

His phone kept buzzing in his pocket but he ignored it. It was either a member of his family or of his staff. The earrings Giovanni had demanded he find were the lesser of the two priceless items Dario had brought back from Hawaii, and he kept forgetting he needed to get them out to the Hamptons and into his grandfather’s hands. He made a mental note—because delivering the earrings would stop the calls at least.

And the office could damn well wait until he got in. He’d only fire everyone who crossed his line of sight in his current mood, and more than that, he’d probably enjoy it a lot more than was good for anyone involved. He kept walking. Slowly, surely, the more blocks he covered the more New York worked its usual urban magic on him, the rhythm of the city getting into his blood the way it always did. One block, then another, and he felt the cloud of it all shift, then begin to lift. He was almost feeling back to his normal self when he stopped at a newsstand outside his office building for the paper.

For the first time since he’d turned his back on a stunning tropical view to find his past standing in front of him in a long black dress, Dario felt pretty good.

Until, that was, he saw his own name splashed across the tabloids. Bold and unmistakable.

For a moment he didn’t move. He couldn’t, no matter how the man behind the counter glared at him and the people behind him muttered. He stared at the obnoxious headlines in sheer disbelief, as if that might make sense of them.

It didn’t.

Di Sione in Bitter Custody Battle with Secret Wife—“He Wanted Nothing to Do with Me or My Baby Until Now!”

“He Left Me Years Ago to Make His Fortune, but Now He’s Stolen My Baby,” Cries Abandoned Anais!

Is ICE’S Front Man Cold Enough to Kidnap His Own Child?

And there was Anais’s face, treacherous and tearstained, as if she’d camped out in front of the paparazzi giving interviews. It occurred to him that she must have done exactly that. She was front and center on the three largest tabloid papers, her supposedly heartbroken photos side by side with the harshest-looking pictures Dario had ever seen of himself. He couldn’t imagine where they’d even found such photographs. He looked like a serial killer.

His stockholders were unlikely to find any of this particularly delightful.

Gritting his teeth, Dario pulled out his still-buzzing phone. Marnie, repeatedly, with a series of 911/SOS texts besides. His lawyers, every fifteen minutes to the second. Numbers he assumed were the usual carrion crows of the so-called press, looking for his response or his reaction, as ever. Some of his usually hands-off siblings, no doubt almost as astonished to discover they had a previously unknown nephew as he’d been to find out he had a son. And his grandfather, who surely deserved better at his advanced age than to see another one of his descendants splashed all over the papers in yet another scandal.

He didn’t return any of the calls.

He stalked into the cavernous entry hall of his building and stood stonily in the elevator as everyone else in it pretended not to stare at him, and he wasn’t at all surprised to find Marnie waiting for him when he arrived at his floor.

“I’m so sorry,” she began the moment he stepped out of the elevator car, which was never good. “I assume you know about the tabloid situation?” He only glared at her. “Of course you do.”

“I’ll want a copy of each paper that ran this story and the direct number of its managing editor within the hour,” he bit out.

“Of course, but—”

Dario didn’t wait to hear but what. He started moving toward his office in the far corner of the otherwise open, wood-and-steel space, Marnie scurrying along beside him.

“Get Legal on it. I’m not afraid to take every last one of them to court for publishing this crap.”

“Yes,” Marnie said, “I will, but really—”

He raked a hand through his hair and unclenched his teeth. Or tried, anyway. “Do we know if the stock has taken a hit? Has it gone that far?”

“Mr. Di Sione, I’m sorry, but she’s here.” Marnie took a deep breath when he scowled at her, but then pushed on, confirming that this unpleasant day really had gone from frying pan to fire, just like that. “Your—Mrs.—Anais is here. In the conference room, waiting for you. Right now.”

CHAPTER SEVEN

DARIO STOPPED WALKING. Abruptly.

He was aware of too many eyes on him, from people who should have been concentrating on their work instead of on this explosion of his personal life into the public domain. God, but he hated this. He’d hated it when he’d been a kid and his parents’ tempestuous lives and tragic deaths had brought the Di Sione family entirely too much unwanted attention. It was worse now.

And even so, he was aware that what leaped in him at the sound of her name was not quite temper or fury or any of the things it should have been. It was that traitor inside his chest, and worse, entirely too much of that same old hunger he’d dared to imagine he’d slaked the other night.

What a laugh. There was no slaking his desire for Anais. There was only indulging it or recovering from that indulgence, and nothing in between.

Dario tried to focus on his secretary. “I was unaware that I’d lifted the standing security alert on her. She should be in a jail cell, not polluting my conference room.”

“Yes, well.” Marnie shifted her weight from one foot to the other, but held his gaze with such directness it made her sleek, steel-gray bob shake slightly where the razor edge of it scraped her chin. “She told the security officers downstairs that if they didn’t let her come up she’d hold a press conference on the front steps. I thought this was better.”

Dario made a low noise that was far too close to a growl, but he knew it wasn’t Marnie’s fault. And there were a thousand things he could have done then. He could have turned and left the building. He could have had Anais wait for him all day while he dealt with the piles of actual work he needed to do. He could have had her thrown out, anyway, and damn her threats.

He didn’t do any of those things.

And later, he couldn’t remember leaving the elevator bank at all, but there he was, pushing through the glass doors of the conference room, every atom of his being focused on the slender woman who stood at the windows with a studied insouciance that made his blood boil.

And other parts of him stand up and pay far too close attention.

“The tabloids?” he demanded as he strode inside, and he made no attempt to keep the fury from his voice. “Is there nothing you won’t do? No depth too low for you to sink?”

Anais shrugged, but she didn’t turn from the stretch of windows across the back of the room, with skyscrapers and the distant Manhattan streets spread out before her. As if the great, sprawling city was sunning itself at her feet, the glare of the late-summer sun almost too bright to bear.

“Apparently the tabloids are the only thing that gets your attention. And you have some nerve talking about sinking to new depths, having recently transitioned from corporate shill to kidnapper.”

He ignored that, along with the uncomfortable twinge inside of him that suggested a few headlines wasn’t quite the same thing as flying off with a child, and no matter that he was supposedly the child’s father. “Lying to me in private wasn’t enough for you, so you took your lurid fantasies to the gutter press? I’d almost admire the escalation if it weren’t so calculated.”

“Says the man who seduced me for the sole purpose of abducting my child.” She sniffed, still with her gaze fixed on the city outside the windows, her voice irritatingly smooth and cool, like everything else about her. “You could teach the art of calculation to one of your computers, couldn’t you?”

“Is this a competition?” His voice was not nearly as smooth as it should have been. Dario found that far more irritating than was at all wise.

“You’ve been calling me a liar for years when I told you the truth. I thought I’d live down to your expectations.” She turned then, and she looked even more perfect and untouchable than she usually did, and God help him, but all he could think about was that wide bed in Hawaii and the way she’d sobbed out her pleasure in his arms. Over and over again. “Where is my son?”

“My son. Unless you’re ready to confess, at long last, your tryst with my brother? The anxious world you invited into our personal business awaits the truth.”

Her gaze cooled even further, but she didn’t otherwise react. Not in any way Dario could read, and he hated that. That she could still be a mystery to him and worse—that after all this time and all she’d done he could still want to solve it. What did that say about him?

But he was terribly afraid he knew the answer to that.

“You’re a sperm donor to Damian, nothing more,” she said quietly. Too quietly. “Rather than sort things out the proper way, you opted to become a terrifying stranger who plucked an innocent child off a playground as part of some twisted plot to make himself feel better about an imagined slight. I think your actions speak for themselves, but let’s not kid ourselves. I think we both already knew you’re not a very good man.”

Dario would never know how he managed to keep his temper leashed at that. How he kept his cool on the outside while inside he burned in a white-hot fury that he told himself was entirely rage—because it had to be. Because he refused to allow it be any of those darker things he hated that he could still feel for this woman.

He viewed it as a significant victory that his voice remained relatively calm when he replied to her.

“While you are, at best, a faithless cheater who will say and do anything to avoid responsibility for her own actions. Whether that’s taking a lover while married or neglecting to inform a man that he has a son in the first place. Which glass house do you think will shatter first, Anais? Yours or mine?”

She smiled. Not nicely.

“I came here as a courtesy,” she told him softly. “If you want a war, Dario, I can do that. I don’t really care what you do to me. But you should never have touched my child. We can handle this between us like adults or we can handle it in the papers. Your choice. I have nothing to lose either way.”

“How amusing that you think so.”

“Public opinion tends to back distraught mothers, not the rich, terrible men who abandoned them and their own kids. Maybe you should think about that before you threaten me.”

Dario didn’t know he’d moved, only that he was standing much too close to her, suddenly. He could see the color in her cheeks, the hectic fury that glittered in her eyes. He was aware of the clothes she wore—a sleek shift in a deep aubergine color with a complicated neckline and another pair of extravagant, deceptively delicate-looking shoes, all her thick black hair secured in a low ponytail at the nape of her neck—but more than that, he was aware of her. Every breath she took. Every minute shift of expression on her lovely face. The faint seductive scent she wore, or maybe that was just her skin—

“What the hell are you doing to me?” he growled at her.

“You stole my son, you bastard,” she hissed back at him. “I haven’t even started yet.”

And it hit him then, that she wasn’t playing a game with him now. That the brittle expression behind the fury that he hadn’t been able to read at first wasn’t mysterious at all. It was fear.

Of him. Of what he might do.

He thought he’d never felt so small in all his life. And he couldn’t understand it. Wasn’t this what he’d thought he wanted? This power over her? The upper hand at last? As much his revenge as her just desserts?

“Damian is perfectly fine,” Dario heard himself say grudgingly. From that tiny place inside him that hated what he was doing—hated anything that would put that sort of look on her face, no matter his reasons. “In fact, he’s more than fine. He’s a holy terror.”

Her shoulders relaxed fractionally. Her mouth lost some of its unnatural stiffness. That frozen thing in her dark eyes thawed—if only slightly. And Dario understood that whatever else was true or not about this situation, it was clear Anais truly loved that wild creature of a child. Had he doubted that? Or had he become so used to laying every evil he could at her door that he didn’t know how to do anything else where she was concerned?

The trouble was, he didn’t know how to stop.

“He’s not a holy terror,” Anais corrected him. “Or not entirely, anyway. He’s five.”

“I was under the impression the two are interchangeable.”

She almost smiled. Then she reached toward him as if she meant to touch his arm, yet thought better of it at the last moment. Her hand curled into a fist as she dropped it back to her side, and there was no reason on earth he should feel that as some kind of loss. Or why his forearm should throb as if it hurt where she hadn’t touched him.

“You made your point, Dare,” she said quietly. Her gaze was steady, and she raised her chin as she spoke. “You took me on quite a ride. You seduced me and abandoned me and whisked Damian away from beneath my nose. You made me feel exactly as awful as I suspect you’ve wanted to do for a long, long time.”

She paused, and he didn’t quite understand why he should feel the trickle of something entirely too much like shame move through his gut at that when it was perfectly true. When he’d done all of those things. Deliberately, if not quite as cold-bloodedly as he’d imagined he would when he’d conceived of this plan the night she hadn’t let him step through her front door in Kihei.

“Don’t tell me you’ve come here to claim you’re the victim in this,” he said softly, because he didn’t know what to do with shame. It was foreign to him. It certainly had no place here, with her, of all people. Dario had built the last six years of his life on one inescapable truth: he was the victim of terrible betrayals from the only two people in all the world he’d trusted, but their failings didn’t define him. He’d risen above them. There was no place in his life for shame or anything like it. “I’ll laugh in your face.”

“Are we finished now? Can we end this?” She kept her dark gaze on his. “Quite apart from everything else, I can’t imagine you have any idea how to raise a child.”

“I wasn’t aware anyone did. I thought they learned it as they went, like anything else.”

He could have told her he’d hired a battalion of highly trained nannies to make sure someone in Damian’s vicinity knew a little something about child care, because Anais was absolutely right. He knew nothing about children save that, when he’d been one, it had been largely unpleasant until he and Dante had gone off to boarding school, where they’d had the kind of fun that came hand in hand with daily trips to the headmaster’s office. He could have told her he’d never leave something like the care of an innocent child to chance.

He didn’t.

“Tell me what you want,” she bit out, that cool tone of hers fraying around the edges, and that didn’t please him as much as he thought it should have. “To get my attention? To get your revenge? I think you’ve achieved that.”

“I have what I want from you,” he said, and he didn’t realize until he’d said it that he didn’t really mean it. That he’d said it simply to be cruel. Because he could. Because he was supposed to want to be as cruel to her as she’d been to him, surely. He should have loved nothing more than to stand there watching her press her lips together, hard, as if she was forcing back a sob, and to see how she had to fight to keep from showing him any of that.

Because there was a part of him, mean and spiked and still raw, that wanted to strike out at her however he could.

And he knew exactly what that black sludge of a feeling was as it moved through him then, rolling over him and sticking to him like a stain. He hated himself. He hated this. He hated hurting her for the sake of hurting her...

When had he become this person? This angry, bitter, horrid man who did these things with such appalling nonchalance?

But he knew. Of course he knew.

And that same old scene unfolded before him the way it always did, with the sickening inevitability of a nightmare. As if he was reliving it instead of simply remembering it. He’d gone out early that Saturday to a meeting with the people at ICE that Dante had refused to attend, in what Dario had thought was his continuing refusal to do his part in their business, and he’d been happy to be headed home after it. Anais had been the only person he could talk to back then, the only person who had understood how torn he’d felt between what he’d believed was the right thing to do for his company and the loyalty he’d felt to his brother. The fact he’d confided in her and had often taken her advice instead of Dante’s was, Dario had been aware, something that had driven his brother—no fan of Anais’s from the start— absolutely insane.

He could see the heedless, carefree way he’d walked into the apartment, throwing his keys on the same table he always did, then heading toward the bedroom to find the lovely wife he’d long since convinced himself was his perfect partner—if nothing more. Never anything more emotionally charged than that.

Because their marriage had been so analytical, so cool and careful, in the light of day. They spoke of their union as if it was a practical business arrangement they’d undertaken for the sake of their common goals with no emotional component whatsoever—and then they tore each other to shuddering pieces in bed every chance they got, again and again and again.

And she was the first person he wanted to find when he had news to share, good or bad. He couldn’t even remember how she’d replaced Dante in that role, only that she had. It was as much because he and Dante had stopped thinking and acting as a single unit in those days—the erosion of trust between them, he thought now, that had followed that incident with the girlfriend they hadn’t known they’d had in common when they’d been eighteen—as it was because of anything Anais had done herself.

Would he have understood what all of that meant in his own time, if she hadn’t played him the way she had? He’d already thought it was astonishing how the two of them, raised in such different yet similarly unpleasant circumstances by hideously selfish parents, had stumbled upon each other the way they had. Would he have eventually comprehended what should have been obvious to him from the start—that their marriage had never been cold in any way at all, and they’d only been pretending otherwise? He’d never know.

Dario could still remember the flush on her cheeks, the wild look in her eyes, when he’d found her standing there in the little hall outside their bedroom with one hand braced against the wall—as if she’d run to stand there, to face him. That was what he’d thought in that last moment before his whole life had imploded.

She’d stared at him, her face pale and her eyes blazing, neither of which had made sense to him. Had he moved closer to her then? He could never remember. Because that was when Dante had stepped out of the bedroom behind her, one of Dario’s shirts wide open on his chest and a look Dario couldn’t read at all on his face.

And Dario couldn’t remember the last time he’d slept. He’d been eating and breathing the company then, juggling meetings all day and preparing for them all night. He’d barely seen his wife at all. He’d certainly not seen enough of Dante while he’d been shoving his whole face to the grindstone night after night. He’d already been feeling shut out of his own life, a stranger in the two most important relationships in his life. It had been a dark time for him already, and he’d even been worried about how much the only two people in the world he really cared about seemed to hate each other...

But they didn’t hate each other, he’d understood then with sickening clarity. Like a kick to the gut. Clearly, that had never been what was happening between the two of them.

And that was when he’d understood exactly what Anais was to him, what she’d meant to him that whole time. Why he’d moved so quickly with this woman from the start. Why it had seemed something like destined, though he’d never have used that word.

Right then and there, in the hallway with his half-dressed twin, he’d understood his own foolish heart much too late.

Here, six years later in a completely different part of the city and the two of them much different people than they’d been back then, he jolted out of his ugly memories to find Anais still standing before him. Still watching him with that same arrested and fearful look on her face.

He still didn’t know what it meant, what any of this meant—only that he was clearly hurting her. Whatever she’d done six years ago, whatever karmic reward he believed she deserved, he was the one doing the hurting now.

And he couldn’t lie to himself any longer and tell himself he didn’t care about that. But he also couldn’t seem to stop himself.

“The only thing you could possibly do for me requires time travel,” he told her, and he didn’t know where that came from or why he sounded like that, gritty and nothing like calm or cool. But maybe he’d never been fooling anyone with that, anyway. “And for you to be a completely different person than who you turned out to be.”

He realized he was moving as if to touch her again and he jerked himself back. That way led nowhere good, especially in a conference room surrounded by glass walls that his entire company could see through right now.

“Answer me one question,” she said, her voice low and strained, though all he could see on her face was the stubborn jut of her jaw and that same glitter in her eyes. “You’ve made a lot of decisions based on my betrayal. The way you left then. The things you’ve said. The way you made sure I could never contact you and the way you ended your relationship with your brother. What if you’re wrong?”

He laughed at that. “About you?”

“About all of it. About me. About your brother. About what you saw that day. Think about all the things you’ve done, Dare. Up to and including the kidnap of your own child, transporting him across state lines and an ocean, for no other purpose than to get back at me.”

Her hands had curled into tight fists by the time she finished speaking, and she was trembling slightly, very slightly, as if the force of her words was tearing her open where she stood.

And Dario hated this. He hated all of this. He was afraid that what he hated most was that there was no way back. There was no pretending she hadn’t cheated on him, or ignoring who she’d cheated with, and there was no making believe there wasn’t a five-year-old boy in the mix now. There was no road back to what he wanted—what he still wanted, damn her, despite everything—and no way to admit he wanted it.

She was as lost to him as if he’d never met her. More, perhaps.

And what roared in him then was like a hurricane, mighty and vicious.

“That would make me a monster,” he told her softly, hardly able to hear his own voice above the din inside him. “Is that what you want to hear? A petty, vicious man, much like the father you claimed to loathe before you treated your own marriage the same way he treated his. But you see, I don’t spend any time worrying about such things.”

“Because you’re so certain you’re right?” Her voice cut through the noise inside of him, that endless howl of loss. “There can be no doubt once you’ve made up your mind? How delightful it must be, to be so perfect and correct at all times. You must find all the rest of us mere mortals a great trial—”

“I told you before it wasn’t the first time,” Dario bit out, cutting her off. “Did you think you were special, Anais? Did he tell you that you were? Guess what? He lied. You weren’t the first woman he sampled without my knowledge while she was meant to be mine.”

He could feel the mirthless smile on his own mouth then. He could feel that hard look in his eyes, because it was ripping him apart, too. He could see the way she flinched at the sight. And he didn’t tell her the rest of it—that Dante hadn’t known that Lucy was playing them against each other. That they’d both gotten rid of her and supposedly moved on. That he’d had that festering distrust of his brother ever since.

Dario told himself none of that mattered. “But you were the last.”

* * *

It was a war, Anais told herself, and that meant she used what weapons were available to her.

No matter how much she disliked them.

“Are you sure you want to attack a Di Sione in this way?” her aunt had asked on the drive to the Maui airport, in crisp, rapid French. The sugarcane fields had rustled on the side of the road as if they agreed, right down to their roots in the red Hawaiian dirt. “Particularly the one currently held to be the darling of the tech world, feted in every corner of the world’s media? You were adamant that Damian be spared this circus six years ago.”

“Six years ago Damian was theoretical,” Anais had replied in the same language, the Parisian French of her childhood. The language her father had used to savage her mother, and the language both her parents had used to make certain she knew how she’d ruined both their lives and yet turned out so worthless. She kept her eyes on the fields, the windmills climbing up the rich brown mountain in the distance, and she knew her heart was already flying thirty thousand feet above her in Dario’s plane and headed east. “Now he’s a little boy who was abducted off a playground. If the circus is what gets him back, I’ll hire all the clowns myself.”

She’d meant it.

After Dario left her there in his office’s conference space—the room still echoing his harsh words and what was, she supposed, the explanation for why it had never crossed his mind to believe her—she’d gotten to work.

She’d set up interviews. She’d answered all of her texts and voice mails from all of the guttersnipe reporters dying to talk to her so they could twist her words into unrecognizable shapes. She settled herself in the center of the long, polished table in Dario’s conference room and she told her story again and again, to whoever would listen, while his employees walked by and pretended not to stare.

A few hours later, she’d spread the story of Secretly Evil Rich Man Drunk with His Own Power as far and as wide as she possibly could in one day. She smiled sweetly at Dario when he appeared in the doorway again.

If anything, his face looked harder and bleaker than it had before, and her tragedy was that her own heart seemed to hitch a bit at that. It didn’t care that he’d done all of this to himself. It only cared that he was in pain.

She couldn’t even hate herself for that. He was the first person she’d ever loved like this, heedlessly and recklessly and irrevocably. Until she’d had Damian, he was the only one. Apparently, that hadn’t gone anywhere. On some level, she’d always understood it never would.

“Are you finished with whatever performance this was?” he asked in that deceptively quiet voice of his that she recognized now. It meant his temper was right there beneath it, pressing at him to escape and strike. She swore she could see it in the blue glitter of his eyes. “Some of us actually work for a living rather than spin fantasies for the paparazzi. We need access to this room.”

“I was done actually.” She rose to her feet and tucked her bag beneath her arm. “Did you come here to take me to Damian?”

Dario let out a short laugh. “No.”

“How long do you plan to keep this up?”

His gaze was hard then. “I’m thinking at least five years. Just to be fair. I’ll contact you when he turns ten.”

She wanted to lunge at him for even suggesting something so hideous, but she held herself back. Barely.

“He’s a little boy, Dario. He has no idea what game you’re playing. He doesn’t deserve this.”

“He’s a Di Sione,” Dario countered. “He’ll be fine.”

She let out a low, insulting sort of laugh. “Like you are, you mean?”

He didn’t like that. His eyes flashed.

“If you don’t leave this office right now, Anais, I’ll have you thrown out on the street,” he promised her softly. Very softly. “I don’t care what tabloid you hire to plaster it on their front page.”

She didn’t believe him. But she didn’t push it. She only inclined her head and brushed past him on her way out the door.

“Remember that you said that,” she advised him. Because this was war, no matter what she felt inside. No matter how much she wished it could be otherwise. He’d made it a war. He’d even taken a hostage—the only person in the world she loved unconditionally. What other choice did she have? “You might come to wish you hadn’t.”

CHAPTER EIGHT

DARIO WISHED A lot of things over the next few days.

That he’d thought this plan of his through, for one. That he’d paid attention to Anais when she’d warned him about the likely behavior of a small boy so far out of his element and separated from the only parent he knew for the first time in his young life.

That he hadn’t imagined in all his hubris that he could simply plop a furious five-year-old into his life without any ripple effects. It wasn’t as if the fact they shared genetic material could possibly matter to a small child—hell, it hadn’t mattered to his identical twin brother after an entire lifetime spent in each other’s pockets. He wished he’d thought a bit more before acting.

Of course, that was nothing new. It was eerily similar to how he’d felt when he’d arrived at ICE—having left his wife and his brother and his former company behind him in a bright blaze of a burned bridge—only to discover that the owner was precisely as shady as Dante had worried he was. That all of the company’s business practices were dubious and immoral, exactly as Dante had warned.

He rather doubted that a five-year-old child would appreciate the way he’d handled the ICE situation—with a systemic reworking of the company from the ground up over the course of years, which had included sidelining the owner and making him a silent partner before eventually ousting him altogether.

Dario had only spent a handful of days with Damian, but he knew full well that this child—he found it much too easy to assume the boy really was his son, and that should have worried him more than it did—was never going to be a silent anything.

“Enough,” he said one morning, interrupting another tantrum. The nanny wrung her hands in the background but it had been Damian who’d picked up a two hundred and twenty thousand dollar bronze statue from the coffee table and thrown it. At Dario’s head.

The fact he’d missed—by a mile—didn’t change Damian’s intent.

Nor did it change the fact that Dario now had a very heavy bronze stuck like a fork into his hardwood living room floor.

“I want my mom,” the little boy said, his face—a perfect replica of every photograph Dario had ever seen of himself and his own memories of his brother, save those eyes that could only be Anais’s—very solemn then, with his lower lip on the verge of trembling. “You said she’d come but she hasn’t come.”

“She’ll be here soon.”

And Dario wondered when he’d become such a liar. When he’d started tossing them out so easily, so readily. It made him wonder what lies he was telling himself.

“I don’t like it here,” Damian informed him. But it sounded like more of an observation than a complaint. “I want to go home.”

“What if I told you this was your new home?” Dario asked.

Most of the residents of New York City would fling themselves prostrate on the hot asphalt street outside to get the opportunity to so much as glance inside this particular building, so famous was it after the number of colorful, wealthy characters who had graced its Art Deco halls at one point or another. And most of the world would kill for a chance to spend even five minutes in Dario Di Sione’s highly coveted penthouse, and only partly because of the view.

This five-year-old who was very probably his own flesh and blood looked around as if he was deeply unimpressed, then screwed up his nose and shrugged.

“It’s okay.” He considered. “It would be better if my mom was here, though.”

Dario met the nanny’s gaze from across the room and dismissed her with a jerk of his chin, then returned his attention to Damian.

“I have something to tell you,” he said. He felt like an idiot. He felt like a movie villain, ponderous and laughable, except he had no mask to hide behind while he did this. “I’m your father.”

He didn’t know what he expected. Something out of a movie, perhaps. Something cinematic, dramatic. The child had flung an expensive bit of table art across the room because he’d wanted a different cereal for his breakfast—surely the news that he had a father at all should make him do...something.

Instead, Damian looked as nonchalant as if Dario had shared with him the news that it was sunny outside today, something they could both see quite easily through the sweeping windows that let in the morning light.

“I know,” he said after a moment, as if the topic was boring. Stupid, even. “My mom told me. She lets me keep your picture by my bed.”

“You know?” He was so dumbfounded he couldn’t quite process the rest of what Damian had told him.

“She said you’re very important and busy—that’s why you never come to our house.” Clearly tired of standing still, Damian started to fidget, working his left arm up over his head for no reason that Dario could discern. He held it there, then began to hop on his right leg. Up, down. Over and over again. “Is she coming soon?”

“Soon,” Dario said absently. He couldn’t quite get himself to look too closely at what the little boy had said, much less what it could mean. “You’ve known I was your father this whole time? Even at your school?”

“Of course.” Damian stopped hopping and looked at Dario as if he was very dim. “I’m not supposed to go anywhere with strangers.”

And then he started using the nearest sofa as a trampoline while shouting out the words to a song he claimed had only dog words, while Dario sat there with an unfamiliar tight feeling in his chest. He didn’t know how to process this revelation.

Anais had kept a picture of him by Damian’s bed? She hadn’t kept the child’s paternity a secret at all?

What if you’re wrong? she’d asked him.

The truth was, Dario had never considered the possibility. Anais had denied it outright, but she would, wouldn’t she? It had been Dante who had made him so utterly certain. Because Dante hadn’t denied it. Dante had stared back at him and said nothing, not one word, his silence far more damning than anything he could have said.

And that had been a very dark time for Dario even before he’d walked into his apartment that day, but what possible reason could his own brother—his identical twin—have for lying about something like sleeping with Dario’s wife?

Still, none of that explained why Anais kept his picture next to their son’s bed. It was something he knew he wouldn’t have done, had their situation been reversed. He would have pretended she’d never existed.

He’d told her it would make him a monster if he was the man she suggested he was. If Dante had lied, if Dario had gotten the wrong idea, if more than half a decade had ticked by like this, rolling on from that single day in his old apartment...

But he knew that was impossible. Dante had been many things back then, but he’d never been a liar—and he’d certainly never looked Dario straight in the eye and lied to him, not once in all their lives. Not even by omission.

Dario knew it was impossible.

Yet somehow, he still felt like a monster.

“What the hell are you doing?” he asked himself, almost under his breath. Because he didn’t understand how Anais could be the awkward virgin he’d run after on the Columbia campus and also the woman who’d slept with his twin brother. He’d never understood that progression—and he’d never wanted to hang around and ask for explanations, either. Over time he’d thought he’d figured it out. She’d been so starved for attention, for affection, after the childhood she’d had—no wonder one man hadn’t been enough for her. That was what he’d told himself. That was what he’d believed.

But a picture of him next to a child’s bed didn’t fit in with the character he’d imagined. With who he’d told himself she’d become by having sex with Dante for God only knew how long before he’d discovered them.

He didn’t know what to make of it, and he hated that. Anais belonged in the box she’d built with her own deceitful behavior. This past week had been bad enough. Running into her so unexpectedly in that remote house on Maui, then discovering she had a child she claimed was his—it all required a somewhat larger, more unwieldy box than he’d prefer.

Still, this was worse. This struck him as an act of charity and he couldn’t understand how such a thing fit with the woman who’d callously pitted one twin against the other. Who might have been doing so all throughout Dario’s relationship, for all he knew.

He raked a hand through his hair and picked up his cell phone, aware that calling her was the exact opposite of how he’d normally handle something like this. Why did this woman tie him in knots when she wasn’t even in the same room?

But that was when the housekeeper bustled in, placing a stack of new tabloids in front of him and taking Damian by the hand to lead him out. And instead of calling Anais to thank her for a kindness he didn’t understand in the first place, he sat where he was and read capital letter denunciations of his character in as overdramatic language as it was possible to find.

The ICE Man Cometh—and He Took My Baby!

And that was when another thought occurred to him, much darker than the previous ones.

He only knew that Anais had placed a photograph next to Damian’s bed. Damian hadn’t specified what was in that photograph. Which meant Dario had no way of knowing which Di Sione twin was in that photograph, did he?

* * *

It was late into the night on that same day when the nanny pushed open the door to Dario’s home office suite, startling him where he sat on the leather couch with his laptop and a tumbler of whiskey.

He hit a key to pause the video he was watching—of Anais on some appalling talk show, playing the part of wounded, helpless ingenue swept into all this darkness by a corporate wolf like Dario. He had to admit she was good at it. She’d almost had him convinced he was an evil, heartless bastard and he knew better.

“I was so sheltered,” she’d said, her voice choked up. “No, he never divorced me. He simply reappeared long after I’d given up hope. I thought... I hoped... It sounds so naive to say it out loud, doesn’t it? But it was all a trick. A game. He just wanted our son.”

Dario had listened to that part at least fifteen times. If he didn’t know better, if he hadn’t lived the truth of things with Anais, he’d have sworn she hadn’t been acting. And even though he knew that was impossible, he’d found himself reacting as if she really wasn’t putting on a show. As if he really had swooped down upon her like some angel of death, six years ago and now, and ruined her life each time.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.